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Nota bij beantwoording kamervragen van het lid Omtzigt 
tijdens vragenuurtje (1 feb 22) over Wob-verzoeken 
journalisten 

Aanleiding 
Het lid Omtzigt heeft tijdens het vragenuurtje van dinsdag 1 februari 2022  
drie vragen gesteld die hij ook reeds eerder in een grotere set vragen schriftelijk 
heeft gesteld en waarop bij brief van 11 juli 2019 (zie bijlage 1) is gereageerd. U 
heeft de heer Omtzigt toegezegd opnieuw naar deze drie vragen te kijken en waar 
mogelijk aanvullend te antwoorden.  

Geadviseerd besluit 
U wordt geadviseerd kennis te nemen van deze nota en de beantwoording van de 
kamervragen te ondertekenen.  

Nb: U heeft benadrukt dat deze vragen op tijd moeten worden beantwoord. De 
uitvraag naar de cijfers is snel uitgezet en de resultaten zijn ook op tijd 
aangeleverd. AZ kon als enig departement vanwege uitval van medewerkers niet 
op tijd de cijfers opleveren. Deze zijn inmiddels alsnog aangeleverd (11/3) en 
verwerkt. 

 

Kern 
• Eerder in 2019 zijn de volgende antwoorden gegeven op de drie vragen:
1) ‘Over de snelheid van afhandeling van Wob-verzoeken van journalisten

zijn geen gegevens bekend. Overigens wordt een substantieel deel van de
vragen om informatie van journalisten zeer snel afgehandeld zonder dat
deze als formeel Wob-verzoek in behandeling wordt genomen’.

2) ‘De Wob stelt termijnen voor het afhandelen van een verzoek. Het beleid
is dat verzoeken zo snel mogelijk worden afgehandeld’.

3) ‘Nee. De beantwoordingstermijn van een concreet verzoek is afhankelijk
van de bestuurlijke aangelegenheid in kwestie, de reikwijdte van het
verzoek, de omvang van de hoeveelheid informatie en de mogelijkheden
dergelijke informatie snel te verwerken’.

• Nu wordt er wel een overzicht gegeven van de afhandeltermijnen van
Wob-verzoeken van journalisten, zij het vanwege de actualiteit beperkt
tot de jaren 2020 en 2021.

•
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• Ook zijn in de brief enkele verbetermaatregelen benoemd die al door
enkele departementen zijn genomen (zie hiertoe de laatste zin bij het
antwoord op vraag 3). Deze teksten zijn in lijn met hetgeen u ook heeft
uitgesproken tijdens het vragenuurtje.

• Ten aanzien van de vragen 2 en 3 wordt in aanvulling op het eerdere
procesantwoord uit 2019 erkend dat de afhandeling sneller moet waarbij
er tegelijkertijd aandacht wordt gevraagd voor de Wob-problematiek.

Toelichting 
• De cijfers over de termijnen van afhandeling van Wob-verzoeken van

journalisten kunnen niet automatisch uit de systemen worden
gegenereerd, deze moeten handmatig worden opgezocht. Dit verklaart
ook waarom eerder in 2019 die cijfers niet zijn gegeven aangezien de
vraag onbeperkt in tijd was.

• Om toch tegemoet te kunnen komen aan de vraag is eenzijdig de vrijheid
genomen om het te beperken tot de jaren 2020 en 2021. Uit het
opgeleverde cijfermateriaal blijkt eens te meer dat geen enkel
departement bij alle verzoeken de Wob-termijn van 8 weken haalt.

• Eigenlijk zou dit percentage nog naar beneden moeten worden bijgesteld
nu er enkel is gekeken naar Wob-verzoeken waar al een besluit op is
genomen. Nog lopende Wob-verzoeken niet zijn meegenomen (dit is in
lijn met de wijze waarop in de departementale ‘Jaarrapportage
Maatschappelijke en Juridische correspondentie’ wordt gerapporteerd over
de Wob-cijfers). Daar weegt echter weer tegenop dat Wob-verzoeken
waarover nadrukkelijk afspraken zijn gemaakt met de verzoeker om
buiten de termijn af te handelen, evenmin zijn meegenomen bij het
percentage (want niet binnen de termijn). Hetzelfde geldt voor
opschorting van de termijn (met 2 weken) in Wob verzoeken waar een
zienswijze noodzakelijk is. Deze zijn weliswaar formeel ook buiten de
termijn afgehandeld maar dus wel in samenspraak met verzoeker. In de
beantwoording is deze contextinformatie meegegeven.

• Het voert voor nu te ver door om bij de beantwoording van de huidige
vragen dit tot achter de komma uit te schrijven. Teminder nu dit een
handmatige inventarisatie betrof. De eerder toegezegde jaarlijkse
rapportage aan de Kamer leent zich hier beter voor en vraagt nadere
voorbereiding. In een interdepartementale werkgroep wordt bezien op
welke manier hier het beste vorm aan kan worden gegeven.

Politieke context 
Al langer is er vanuit de kamer(s) de kritiek dat Wob-verzoeken te laat worden 
beantwoord. Het recente onderzoeksrapport ‘Ondraaglijk Traag’ van de heer 

 – uitgebracht op persoonlijke titel - onderstreept dit 
nogmaals. Uit het vragenuurtje (zie bijlage 2) bleek dat partijen (zoals de SP) 
van mening zijn dat overheidsinformatie sowieso openbaar zou moeten zijn.  

5.1.2.e

5.1.2.i



Pagina 3 van 3 

Onze referentie 
2022-0000092546 

Datum 
20 februari 2022 

Informatie die niet openbaar gemaakt kan worden 
N.v.t.

Bijlage 1 Eerdere beantwoording schriftelijke kamervragen d.d. 11 juli 2019 
Bijlage 2 Verslag van het mondelinge vragenuurtje d.d. 1 februari 2022 



1

Van: @minaz.nl>
Verzonden: vrijdag 11 maart 2022 16:21
Aan:
CC:
Onderwerp: beantwoording Kamervraag Omtzigt over aantal wob-verzoeken van journalisten
Bijlagen: analyse wob 2020 en 2021 (2).docx

Dag  ,  

Zoals toegezegd hieronder de cijfers die je nog van AZ tegoed hebt. 

In 2020 betreft het 15 wob‐besluiten waarvan 5 binnen de wettelijke termijn (33%).  
In 2021 betreft het 12 wob‐besluiten waarvan 5 binnen de wettelijke termijn (42%).  

Daarbij vinden wij het van belang om op te merken dat een verzoeker geen belang hoeft te stellen bij zijn wob‐
verzoek. Het is hierom niet altijd kenbaar met welk oogmerk een verzoeker een verzoek doet. Het is ook niet aan de 
overheid om te definiëren wie journalist is en wie niet. Daaruit vloeit voort dat de getallen die worden genoemd per 
definitie bij benadering zijn. Wat ons betreft zou dit moeten worden vermeld in het antwoord.  

Verder in de bijlage een analyse van onze werkwijze. Er zijn in de berekening verschillende keuzes gemaakt. Kunnen 
we ervan uit gaan dat alle ministeries dezelfde keuzes hebben gemaakt?  

Mogen wij het uiteindelijke antwoord nog zien? 

Groet, 

  

 

…………………………………………………………… 
Kabinet Minister-President 
Ministerie van Algemene Zaken 
Binnenhof 19 | 2513 AA | Den Haag 
Postbus 20001 | 2500 EA | Den Haag 
…………………………………………………………… 
M  
T 070 356 45 20 
E-mail: @minaz.nl
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Gestelde vraag 

‘Hoe vaak krijgen journalisten een besluit op Wob-verzoeken van ministeries binnen de normale 
wettelijke termijn (in percentage van alle Wob-verzoeken van journalisten?’ 

Methodologie 

Algemeen 

Binnen AZ wordt, behalve op hoofdlijnen ten behoeve van het jaarverslag, geen informatie 
gegenereerd over de afdoening van wob-verzoeken. Het beantwoorden van de gestelde vraag vergt 
hierom een handmatige analyse van alle afgedane wob-verzoeken op basis van de verschillende 
archieflijsten (2020 en 2021) en de actuele lijst van lopende zaken (hierop staan ook wob-verzoeken 
die zijn afgedaan in voorgaande jaren, maar nog lopen in (hoger) beroep.1  

Ten aanzien van het indelen in het jaartal 2020 of 2021 

Voor het bepalen van het jaar is de datum van het besluit als uitgangspunt genomen. Dus verzoeken 
die zijn binnengekomen in 2019, maar waarover besloten is in 2020 zijn opgenomen in de lijst van 
2020. Verzoeken die zijn binnengekomen in 2020, waarover is besloten in 2021 tellen mee bij 2021. 
Deze werkwijze leidt er wel toe dat enkele wob-verzoeken waarover nog moet worden besloten, niet 
zijn meegenomen in het onderstaande.  

Ten aanzien van de wettelijke termijnen 

De Wet openbaarheid van bestuur (WOB) kent in artikel 6 verschillende wettelijke termijnen. Het 
eerste lid stelt een termijn vast van vier weken. Het tweede lid geeft de mogelijkheid tot verlenging 
van de termijn met ten hoogste vier weken. Het derde lid geeft ten slotte de mogelijkheid om de 
termijn op te schorten met een redelijke termijn indien aan derden de gelegenheid wordt geboden 
om zienswijze naar voren te brengen. In dat geval wordt de termijn verlengd met nog eens twee 
weken.2 In de onderstaande analyse ben ik uitgegaan van de formele wettelijke termijnen. Dit 
betekent bijvoorbeeld dat een WOB-verzoek waarbij de wettelijke termijn niet is verdaagd, 
vermoedelijk omdat kort daarop een definitief besluit kon worden toegezonden, wordt aangemerkt 
als niet binnen de wettelijke termijn. 

In de beslispraktijk kunnen en worden overigens afspraken gemaakt met een verzoeker over de 
termijn van afdoening. Soms is immers bij aanvang al voorzienbaar dat de wettelijke termijn niet 
haalbaar is, gelet op de hoeveelheid documenten of de complexiteit van het wob-verzoek. Een 
alternatief is om te werken met deelbesluiten, maar dit is voor verzoeker vaak onaantrekkelijk. In 
onderstaande analyse is deze voor de praktijk relevante modaliteit evenwel niet meegenomen.  

Een aantal wob-verzoeken eindigt niet in een wob-besluit, bijvoorbeeld omdat er bij beantwoording 
van Kamervragen de gevraagde informatie openbaar worden gemaakt, of omdat het wob-verzoek 
alsnog wordt behandeld als een (informeel) informatieverzoek. Formeel worden deze verzoeken 

1 In de analyse zijn alleen de wob-verzoeken meegenomen die zijn ingediend bij AZ, en niet de verzoeken bij 
andere onderdelen, zoals de WRR of het Kabinet van de Koning. In het overzicht is mij niet duidelijk of alle 
departementen hier dezelfde criteria hebben gehanteerd.   
2 De Algemene termijnenwet bepaalt voorts in welke gevallen een wettelijke termijn wordt verlengd.  
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aangemerkt als ingetrokken wob-verzoeken (tellen niet mee in de noemer). Het doorzenden van een 
wob-verzoek is formeel geen wob-besluit, en doorgezonden wob-verzoeken zijn niet meegenomen in 
de analyse (tellen niet mee in de noemer).  

Sommige wob-verzoeken beginnen als informatieverzoek, maar worden op een later moment alsnog 
in behandeling genomen als wob-verzoek, vaak na overleg met een woordvoerder. In die gevallen is 
het niet altijd mogelijk om een eenduidige datum van indiening van het verzoek te bepalen.  

Ten aanzien van de herkomst van een wob-verzoek 

Ten aanzien van het bepalen of een wob-verzoek afkomstig is van een journalist: een verzoeker hoeft 
geen belang te stellen bij zijn wob-verzoek. Het is hierom niet altijd kenbaar met welk oogmerk 
verzoeker een verzoek doet. Het is ook niet aan de overheid om te definiëren wie journalist is en wie 
niet. Voor de behandeling van een verzoek is het in beginsel niet relevant, zij het dat er doorgaans 
sprake is van meer reguliere contacten met bekende media. Binnen AZ wordt niet geregistreerd of 
een wob-verzoek afkomstig is van een journalist. Dit moet handmatig aan de hand van de wob-
besluiten worden onderzocht. Het begrip “journalist” is daarbij niet eenduidig, en behoeft een 
nadere definiëring.  In het onderstaande overzicht ben ik van de volgende assumpties uitgegaan om 
een wob-verzoek aan te merken als een wob-verzoek met een (vermoedelijk) journalistiek oogmerk: 

1. Verzoeken, kenbaar afkomstig van mij bekende media zijn gerekend onder media;
2. Verzoeken afkomstig van partijen die kenbaar handelen namens mij bekende media zijn

gerekend onder media (tellen mee in de noemer).
3. Verzoeken, afkomstig van personen die zichzelf (freelance/oud)journalist noemen zijn

gerekend onder media (tellen mee in de noemer).
4. Verzoeken, afkomstig van personen die werkzaam zijn bij media, maar niet als journalist, zijn

gerekend onder media (tellen mee in de noemer).
5. Personen waarvan niet kan worden vastgesteld of zij een journalistiek oogmerk hebben zijn

niet meegeteld (tellen niet mee in de noemer).

Resultaten 

2020 

1. Omroep West , binnen de wettelijke termijn

2. NRC Handelsblad Hr. 4107817 (ook EZK), niet binnen de wettelijke termijn

3. VPRO ARGOS  4114613 (Alle ministeries) , niet binnen de wettelijke termijn.

4. Een Vandaag , Verkeersboetes, niet binnen de wettelijke termijn.

5. NRC  (1), binnen 8 weken, maar er is afgezien van sturen van uitstel, dus niet binnen de
wettelijke termijn.

6. NRC  (2), binnen 8 weken, maar er is afgezien van sturen van uitstel, dus niet binnen de
wettelijke termijn.

7. FD ASML, niet binnen de wettelijke termijn.
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8.  ASML, niet binnen de wettelijke termijn.

9. , niet binnen de wettelijke termijn.

10.  namens , binnen de wettelijke termijn.

11.  namens  (2), binnen de wettelijke termijn.

12. Shell II, niet binnen de wettelijke termijn

13. , binnen de wettelijke termijn

14. , binnen de wettelijke termijn

15. , niet binnen de wettelijke termijn

Totaal: 

15 wob-besluiten, waarvan 5 binnen de wettelijke termijn (33%). 

Uit het jaarverslag 2020 blijkt dat er in totaal 39 wob-besluiten zijn genomen. 

2021 

1. Corona, 4160005, niet binnen de wettelijke termijn

2.  Kansspelen, 4167071, niet binnen de wettelijke termijn

3.  Indische Nederlanders, 4184265, binnen de wettelijke termijn

4. ,4187116, niet binnen de wettelijke termijn

5. , verkenning, binnen de wettelijke termijn

6. NOS/NTR , wel binnen de wettelijke termijn

7. , binnen de wettelijke termijn

8. , 4214051, niet binnen de wettelijke termijn

9. VPRO Radio Redactie Argos  (1), niet binnen de wettelijke
termijn

10. VPRO Radio Redactie Argos  (2), niet binnen de wettelijke
termijn

11. Proces Praktijk  namens , binnen de wettelijke termijn

12. NRC Handelsblad , niet binnen de wettelijke termijn

Totaal: 

12 wob-besluiten, waarvan 5 binnen de wettelijke termijn (42%). 
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Beperkingen en overige overwegingen 

De relevantie van de op deze manier verkregen aantallen en het op deze manier bepaalde 
percentage is naar mijn oordeel zeer betrekkelijk. De herkomst van de verzoeker of het oogmerk van 
het wob-verzoek is geen sturingsindicator in de feitelijke afdoening van wob-verzoeken.  

Wob-verzoeken zijn zeer ongelijksoortig. Het kunnen behalen van de wettelijke termijn is in de 
praktijk sterk afhankelijk alle omstandigheden van het geval, waaronder de complexiteit van het 
wob-verzoek, de aard van de bestuurlijke aangelegenheid, de hoeveelheid en aard van de te 
inventariseren documenten,3 de hoeveelheid betrokken personen binnen de organisatie, overige 
werkzaamheden etc., en ook de wijze van afdoening.4  

De overschrijdingen van termijnen zijn zeer ongelijksoortig, variërend van enkele dagen of weken tot 
enkele maanden bij zeer omvangrijke wob-verzoeken. Door de oogharen beschouwd zie je dat 
relatief eenvoudige wob-verzoeken binnen de wettelijke termijn of met een beperkte overschrijding 
van de wettelijke termijn kunnen worden afgedaan.  

Ten aanzien van bewust vertragen van wob-besluiten5 

Er wordt eveneens gevraagd of Wob-verzoeken wel eens bewust worden vertraagd door ministeries. 
Het is de vraag wat wordt verstaan onder bewust vertragen. Als er wordt gesuggereerd dat wob-
besluiten welbewust traag worden opgepakt omdat dat de minister beter uit zou komen, dan ken ik 
daar geen voorbeelden van.  

In enkele gevallen wordt een wob-verzoek ingediend over een onderwerp waarover gelijktijdig 
Kamervragen lopen. In die gevallen wordt eerst de Kamer geïnformeerd, en in die zin wordt het wob-
besluit bewust vertraagd om recht de doen aan het recht op informatie van de Kamer en om te 
voorkomen dat er gefragmenteerd informatie wordt gecommuniceerd zonder dat het grotere geheel 
helder is.  

Ook komt het voor dat wob-verzoeken bij verschillende departementen ingediend worden. Het is in 
die gevallen, vanuit het uitgangspunt van eenheid van beleid en de ministeriele verantwoordelijkheid 
om de eenheid van beleid te bevorderen, noodzakelijk om in de afdoening van het wob-besluit tot 
een vorm van afstemming te komen over een tijdpad en andere praktische zaken, zoals welke 
organisatie over welke documenten besluit.  

3 Overigens: het aantal documenten dat openbaar wordt gemaakt (soms genoemd als indicator van omvang) is 
niet altijd maatgevend voor de te verrichten werkzaamheden. Soms is immers het aantal documenten dat 
geïnventariseerd wordt een veelheid van het aantal documenten dat uiteindelijk openbaar wordt gemaakt. 
4 Indien bijvoorbeeld gekozen zou worden om te werken met deelbesluiten, zouden de wettelijke termijnen in 
meer gevallen behaald kunnen worden. Het is echter de vraag of dit tegemoet komt aan de wensen van de 
verzoeker.   
5 Zie overigens voor eerdere antwoorden op deze vraag: https://zoek.officielebekendmakingen.nl/ah-tk-
20202021-1348.html en 
https://www.rijksoverheid.nl/binaries/rijksoverheid/documenten/kamerstukken/2019/07/11/beantwoording-
kamervragen-over-artikel-68-grondwet/beantwoording-kamervragen-over-artikel-68-grondwet.pdf 

https://zoek.officielebekendmakingen.nl/ah-tk-20202021-1348.html
https://zoek.officielebekendmakingen.nl/ah-tk-20202021-1348.html
https://www.rijksoverheid.nl/binaries/rijksoverheid/documenten/kamerstukken/2019/07/11/beantwoording-kamervragen-over-artikel-68-grondwet/beantwoording-kamervragen-over-artikel-68-grondwet.pdf
https://www.rijksoverheid.nl/binaries/rijksoverheid/documenten/kamerstukken/2019/07/11/beantwoording-kamervragen-over-artikel-68-grondwet/beantwoording-kamervragen-over-artikel-68-grondwet.pdf
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Van:
Verzonden: woensdag 16 februari 2022 12:01
Aan:
CC:
Onderwerp: Beantwoording kamervragen van het lid Omtzigt
Bijlagen: Beantwoording kamervragen van het lid Omtzigt.docx

Hoi , mooi dat het gelukt is om de cijfers te verzamelen. Zie enkele opm van mijn kant in de bijlage. 
Groet  
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Van:  (DJZ/PUBLIEK)
Verzonden: vrijdag 11 februari 2022 08:51
Aan:
CC:  (DJZ/PUBLIEK);  (DJZ/KWALITEIT)
Onderwerp: Cijfers Min fin 2020 en 2021

Ha , 

Hierbij de cijfers van financiën. Het opzoeken van de cijfers heeft aardig wat voeten in de aarde gehad. Dat komt 
mede omdat niet altijd duidelijk is of het een verzoek van de media is geweest. Daarnaast is in een aantal 
gevallen wel een termijn afgesproken met een journalist. Dit hebben wij alleen helaas niet als zodanig 
geregistreerd, waardoor het percentage binnen de wettelijke termijn afgehandelde verzoeken iets lager uitvalt 
dan in werkelijkheid het geval is.  

2020 
- 112 Wob-verzoeken zijn door het kerndepartement in behandeling genomen. (er zijn er overigens 148

ontvangen, daarvan zijn er 36 overgedragen aan voornamelijk de Belastingdienst of een ander
departement)

- 49 verzoeken waren afkomstig van een journalistiek medium (3 daarvan zijn nog steeds in behandeling,
deze zijn niet meegerekend voor het percentage hieronder)

- Van deze 49 verzoeken zijn er 9 binnen 8 weken afgedaan. Dat is 18 %

2021 
- 153 Wob-verzoeken in behandeling genomen. (Dit is exclusief 39 verzoeken die zijn overgedragen aan de

Belastingdienst of aan een ander departement)
- 41 verzoeken zijn afkomstig van een journalistiek medium (23 daarvan zijn er nog in behandeling, waarbij

er slechts 1 nog binnen de wettelijke termijn afgehandeld kan worden)
- In 5 van de 41 verzoeken is de termijn gehaald. Als ik het ene verzoek waarbij de termijn nog gehaald

kan worden niet meereken, kom ik uit op een 5/40 *100 = 12,5%.

Hopelijk kan je hiermee uit de voeten.  

Verder neem ik vandaag nog even contact met je op over een vraag  
 Weet jij daarvan? 

Groet,  
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Buiten reikwijdte
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Van:
Verzonden: vrijdag 11 februari 2022 10:24
Aan:
CC: _Dienstpostbus VWS WJZ Wob;  

Onderwerp: cijfers tbv Kamervraag Omtzigt

Ha , 

Hierbij de cijfertjes tbv de beantwoording van de vraag van Omtzigt. Er is een splitsing gemaakt voor de 
“reguliere” Wob-verzoeken waarvan de afhandeling bij WJZ ligt en de “corona-Wob-verzoeken” die door de 
programmadirectie openbaarheid (PDO) worden afgedaan: 

Reguliere Wob-verzoeken 

Totaal aantal Wob-verzoeken  
2020: 132 
2021: 152 

Het aantal Wob-verzoeken dat afkomstig is van de media 
2020: 21 
2021: 14 

Het percentage Wob-verzoeken van de media dat binnen de wettelijke termijn is afgedaan  
2020: 19% 
2021: 35,7% 
NB: in 2020 zijn twee verzoeken van de media afgedaan buiten de wettelijke termijn, maar binnen een 
afgesproken termijn; in 2021 is dat er één; deze drie verzoeken zijn in het percentage tijdig afgehandelde 
verzoeken dus niet meegerekend, maar worden door VWS wel als tijdig afgehandeld beschouwd.  

Het aantal Wob-verzoeken van de media dat nog in behandeling is 
2020: 3 
2021: 6 

Corona-Wob-verzoeken 

Het totaal aantal Wob-verzoeken over corona in 2020 en 2021 bedroeg 296. 
Van dit aantal waren 67 verzoeken afkomstig van de media. 

Gezien het grote aantal Wob-verzoeken over corona en de hoeveelheid informatie die ermee wordt opgevraagd, 
worden deze verzoeken door middel van deelbesluiten beantwoord, waarbij de gevraagde informatie dus 
gefaseerd openbaar wordt gemaakt. Hierdoor zijn er geen verzoeken binnen de wettelijke termijn afgerond. 
Inmiddels zijn 11 corona-Wob-verzoeken van de media volledig afgerond en zijn 23 deelbesluiten genomen, 
waarbij er 61.289 pagina’s aan informatie over corona openbaar zijn gemaakt. 

Met vriendelijke groet, 

 

 | ministerie van VWS | directie Wetgeving en Juridische Zaken 
tel:   / 070 340 5469 
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1

Van: @minbuza.nl>
Verzonden: maandag 14 februari 2022 11:25
Aan:
CC:
Onderwerp: FW: Kamervraag Omtzigt tijdens mondeling vragenuurtje over aantal Wob-

verzoeken van journalisten irt de tijdigheid ervan

, 

Bijgaand de cijfers. Verzoek is om van de informatie uit deze mail uit te gaan en niet die van vrijdag.  

Aantal Wob‐verzoeken (totaal) 
In 2020 : 111 
In 2021 : 107  

39 media verzoeken in 2021  
9 daarvan tijdig beslist 
10 verzoeken nog niet op beslist 
Komt neer op op 31% tijdig (9 van 29).  

Maar dat vertekent wel maar boven. Van de 10 nog niet beslist, zijn er zeker 7 te laat. 

37 journalisten verzoeken in 2020 
4 daarvan tijdig beslist 
5 verzoeken zijn doorgezonden of anderszins geëindigd zonder besluit 
Zou neer komen op 12,5% tijdig (4 van 32) 

Groeten, 

Help save paper! Do you really need to print this email? 

Dit bericht kan informatie bevatten die niet voor u is bestemd. Indien u niet de geadresseerde bent of dit 
bericht abusievelijk aan u is toegezonden, wordt u verzocht dat aan de afzender te melden en het bericht te 
verwijderen. De Staat aanvaardt geen aansprakelijkheid voor schade, van welke aard ook, die verband houdt 
met risico's verbonden aan het elektronisch verzenden van berichten. 

This message may contain information that is not intended for you. If you are not the addressee or if this 
message was sent to you by mistake, you are requested to inform the sender and delete the message. The 
State accepts no liability for damage of any kind resulting from the risks inherent in the electronic 
transmission of messages. 
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Van:
Aan:
Onderwerp: FW: Opzet beantwoording Kamervraag Omtzigt tijdens mondeling vragenuurtje over aantal Wob-verzoeken

van journalisten irt de tijdigheid ervan
Datum: woensdag 20 april 2022 16:27:22
Bijlagen: 2. Inhoudelijke beantwoording kamervragen van het lid Omtzigt (002).docx

Zie hierbij, hoort bij de vorige mail

Van:  
Verzonden: dinsdag 15 maart 2022 13:42
Aan: @minezk.nl>
Onderwerp: Opzet beantwoording Kamervraag Omtzigt tijdens mondeling vragenuurtje over
aantal Wob-verzoeken van journalisten irt de tijdigheid ervan

Hallo ,

Dank voor je mail. Zie hierbij een voorstel tav je eerste zin. Indien akkoord zal ik het zo via
Marco bij ons weer de lijn in doen. Hoor graag.

Groet,

Van: @minezk.nl> 
Verzonden: dinsdag 15 maart 2022 11:49
Aan: @minbzk.nl>
Onderwerp: RE: Opzet beantwoording Kamervraag Omtzigt tijdens mondeling vragenuurtje over
aantal Wob-verzoeken van journalisten irt de tijdigheid ervan

Ha ,

Zie hierbij zoals besproken mijn aanvullingen. Kun je laten weten of jullie dit zo overnemen? Ik
leg het nog expliciet voor aan onze minister maar ik verwacht dat haar opmerkingen hiermee
voldoende zijn verwerkt.

Groet,

Van: @minbzk.nl> 
Verzonden: maandag 14 maart 2022 16:19
Aan: @minezk.nl>
Onderwerp: RE: Opzet beantwoording Kamervraag Omtzigt tijdens mondeling vragenuurtje over
aantal Wob-verzoeken van journalisten irt de tijdigheid ervan

Prima, maar misschien goed om wel alvast intern richting je adviseur mijn mail mee te geven?

Groet,

Van: @minezk.nl> 
Verzonden: maandag 14 maart 2022 16:15
Aan: @minbzk.nl>
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Hierbij bied ik u de antwoorden aan op de mondelinge vragen die door het lid Omtzigt zijn gesteld tijdens het vragenuurtje van dinsdag 1 februari 2022. 

 

 

De minister van Binnenlandse Zaken en Koninkrijksrelaties,





Hanke Bruins Slot















































Vragen van het lid Omtzigt aan de Minister van Binnenlandse Zaken en Koninkrijksrelaties als gesteld tijdens het vragenuurtje op dinsdag 1 februari 2022 over de afhandeltermijnen van Wob-verzoeken van journalisten.



1. Hoe vaak worden Wob-verzoeken van journalisten binnen de normale wettelijke termijn afgehandeld (in percentage van alle Wob-verzoeken van journalisten)?



Antwoord vraag 1

Allereerst merk ik op dat een substantieel deel van de vragen om informatie vanuit de media zeer snel worden afgehandeld zonder dat deze als formeel Wob-verzoek in behandeling worden genomen. Bij verdere duiding van de cijfers wil ik er daarnaast op wijzen dat het beroep van journalist niet beschermd is en dat men geen belang hoeft te stellen bij het Wob-verzoek. Dit maakt dat er ten behoeve van beantwoording van deze vraag een ruime definitie is gehanteerd van een journalist. Tegen deze achtergrond kom ik tot het volgende overzicht. Nu de vraag onbeperkt in tijd is, is het in het kader van de actualiteit beperkt tot de jaren 2020 en 2021. 



		

		2020 Aantal verzoeken media (percentage binnen de termijn)

		2021 Aantal verzoeken media  (percentage binnen de termijn)



		AZ

		15 verzoeken (33%)

		12 verzoeken (42%)



		BZK

		21 verzoeken (43%)

		18 verzoeken (33%)



		BuZa

		37 verzoeken (12,5%)

		39 verzoeken (31%)



		DEF

		35 verzoeken (57%)

		15 verzoeken (47%)



		EZK

		31 verzoeken (21%)

		35 verzoeken (25%)



		FIN

		49 verzoeken (18%)

		41 verzoeken (12,5%)



		IenW

		20 verzoeken (0%)

		10 verzoeken (0%)



		JenV

		43 verzoeken (18,6%)

		55 verzoeken (47,8%)



		LNV

		17 verzoeken (33%)

		13 verzoeken (0%)



		OCW

		8 verzoeken   (62,5%)

		12 verzoeken (41,7%)



		SZW

		20 verzoeken (44%)

		9 verzoeken   (44%)



		VWS*

		21 verzoeken (19%)

		14 verzoeken (35,7%)





*De Wob-verzoeken over Corona zijn hierbij niet meegenomen. Dit gelet op het grote aantal verzoeken en de hoeveelheid informatie die wordt opgevraagd, waarbij de documenten gefaseerd openbaar wordt gemaakt. Hierdoor zijn er geen verzoeken binnen de wettelijke termijnen afgerond. 



De cijfers geven een beperkt beeld nu het enkel inzicht biedt in de Wob-verzoeken van journalisten. Zoals toegezegd tijdens het vragenuurtje ben ik voornemens om de kamer jaarlijks te informeren over waar we staan in de opdracht om het percentage tijdig afgehandelde verzoeken omhoog te krijgen. Met daarbij een volledig en uniform inzicht van de totale cijfers. Vooruitlopend daarop zijn deze vragen beantwoord. Dat vereiste een handmatige selectie. De percentages zijn gebaseerd op het aantal genomen besluiten in de jaren 2020 en 2021. Nog lopende Wob-verzoeken zijn buiten beschouwing gelaten. Hierbij is aangesloten bij de huidige wijze van rapporteren. De cijfers kunnen in die zin vertekenen. Ook zijn er in een voorkomend geval besluiten genomen die weliswaar buiten de wettelijke termijn zijn afgehandeld maar wel met uitdrukkelijke instemming van de Wob-verzoeker. In het toegezegde jaarlijkse overzicht wil ik deze informatie voor de toekomst zoveel mogelijk nader gaan differentiëren teneinde de vertekening zoveel mogelijk weg te nemen. 



2. Worden Wob-verzoeken weleens bewust vertraagd door ministeries?



Antwoord vraag 2

De Wob stelt termijnen voor het afhandelen van een verzoek. Ik heb geen signalen ontvangen waaruit zou blijken dat er bewust wordt vertraagd bij het afhandelen van een verzoek. Wel laten de cijfers bij het antwoord op vraag 1 zien dat te veel Wob-verzoeken van in dit geval journalisten niet op tijd worden beantwoord. Zoals ik ook heb aangegeven tijdens het vragenuurtje gaat het met het tijdig afhandelen van Wob-verzoeken de afgelopen jaren niet de goede kant op, dit is een onwenselijke ontwikkeling. We hebben de verantwoordelijkheid om dit beter te doen en daar de komende jaren met prioriteit veel werk van te maken. 



3. Kunt u voorbeelden geven van Wob-verzoeken die bewust vertraagd zijn door de regering?



Antwoord vraag 3

Nee, als aangegeven in mijn antwoord bij vraag 2 heb ik geen signalen ontvangen waaruit zou blijken dat Wob-verzoeken bewust worden vertraagd. Wel erken ik dat we met meer prioriteit er voor moeten gaan zorgen dat de verzoeken binnen de wettelijke termijnen worden afgehandeld. Echter, dit is niet van vandaag op morgen geregeld. Zoals ook al eerder is aangegeven door mijn voorganger bij brief van 3 november 2021[footnoteRef:1] richten alle departementen zich op de wettelijke taak om Wob-verzoeken tijdig af te doen. Die inzet neemt niet weg dat dit in veel gevallen niet lukt als gevolg van diverse omstandigheden, zoals bijvoorbeeld het gebrek aan een goede informatiehuishouding. Ordening vindt doorgaans alleen plaats in de documentmanagementsystemen, maar informatie (met name mailverkeer) bevindt zich in toenemende mate buiten deze systemen. Naast dat gewerkt wordt aan het verbeteren van de informatiehuishouding (Departementale Actie Plannen), worden door departementen diverse acties ondernomen om de afhandeling van verzoeken te versnellen zoals de inzet van extra capaciteit en betere tooling. [1:  Antwoord van Minister Ollongren (Binnenlandse Zaken en Koninkrijksrelaties) op vragen van het lid Arib (PvdA) over het gebrek aan openheid bij de overheid, vergaderjaar 2021-2022, Aanhangsel van de Handelingen, nr 641] 
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Onderwerp: RE: Opzet beantwoording Kamervraag Omtzigt tijdens mondeling vragenuurtje over
aantal Wob-verzoeken van journalisten irt de tijdigheid ervan

Ik zit helaas tot 17:30 in overleg. Misschien morgen ochtend dan handiger?

Van: @minbzk.nl> 
Verzonden: maandag 14 maart 2022 16:01
Aan: @minezk.nl>
Onderwerp: Opzet beantwoording Kamervraag Omtzigt tijdens mondeling vragenuurtje over
aantal Wob-verzoeken van journalisten irt de tijdigheid ervan

Hallo ,

Zullen we anders zo even bellen? Wordt dan even na 16.30. Zie hierbij de opzet voor de huidige
brief zoals die nu bij ons de lijn in is gegaan. In de nota hebben we onze MBZK het volgende
meegegeven tav je punten:

·

Groet,

Van: @minezk.nl> 
Verzonden: maandag 14 maart 2022 15:37
Aan: @minbzk.nl>
Onderwerp: RE: Opzet beantwoording Kamervraag Omtzigt tijdens mondeling vragenuurtje over
aantal Wob-verzoeken van journalisten irt de tijdigheid ervan

Ha

Ik heb nog even contact gehad met de adviseur van de minister en voor de zekerheid geef ik
nog mee dat onze MNenS dus nu nog niet akkoord is met verzenden. Zij wil graag dat in de
brief

De brief kan dus pas verzonden worden als MNenS ook akkoord is.

We spreken elkaar morgen verder in het IWO.

Groet,

Van: @minbzk.nl> 
Verzonden: maandag 14 maart 2022 12:39
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Aan: @minezk.nl>
Onderwerp: RE: Opzet beantwoording Kamervraag Omtzigt tijdens mondeling vragenuurtje over
aantal Wob-verzoeken van journalisten irt de tijdigheid ervan

Hallo ,

Sorry, je mail uit het oog verloren!

Stavaza: afgelopen vrijdag aan het einde van de dag de cijfers van AZ ontvangen, deze heb ik
inmiddels verwerkt en tekst ligt nu bij  voor nader commentaar. Hopelijk kan het deze
week verder de lijn in. Morgen meer tijdens het IWO.

Van: @minezk.nl> 
Verzonden: maandag 14 maart 2022 12:36
Aan: @minbzk.nl>
Onderwerp: RE: Opzet beantwoording Kamervraag Omtzigt tijdens mondeling vragenuurtje over
aantal Wob-verzoeken van journalisten irt de tijdigheid ervan

Ha ,

Kan je nog een update geven hierover? 

Groet,

Van:  
Verzonden: dinsdag 8 maart 2022 08:59
Aan: ' @minbzk.nl>
Onderwerp: RE: Opzet beantwoording Kamervraag Omtzigt tijdens mondeling vragenuurtje over
aantal Wob-verzoeken van journalisten irt de tijdigheid ervan

Goedemorgen ,

Heb je al meer duidelijkheid over de inhoud van de Kamerbrief, of er meer context in komt of
niet (en zo ja, wat precies)?

Ik zag dat het IWO van vandaag verplaatst wordt. Ik heb geen dringende punten maar wilde
het wel binnenkort met elkaar hebben over de toepassing van artikel 5.7 Woo (en hoe we hier
mee omgaan zolang er nog geen interdepartementale lijn over is) en ook over waar men de
grens wil leggen tav ‘te algemene verzoeken’ straks onder de Woo. Ben benieuwd of dit bij
anderen ook leeft.

Groet,

Van: @minbzk.nl> 
Verzonden: maandag 21 februari 2022 09:18
Aan: @minezk.nl>
Onderwerp: RE: Opzet beantwoording Kamervraag Omtzigt tijdens mondeling vragenuurtje over
aantal Wob-verzoeken van journalisten irt de tijdigheid ervan

Hallo ,
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Zie hierbij de conceptversie zoals die hier de lijn in is gegaan (heeft onze Minister dus nog niet
bereikt, wijzigingen dus nog voorbehouden) AZ heeft helaas geen tijd gezien om de cijfers op te
leveren. Ik sluit daarom dan ook niet uit dat we eerst een uitstelbericht gaan versturen.

Groet,

Van: @minezk.nl> 
Verzonden: maandag 21 februari 2022 09:05
Aan: @minbzk.nl>
Onderwerp: RE: Opzet beantwoording Kamervraag Omtzigt tijdens mondeling vragenuurtje over
aantal Wob-verzoeken van journalisten irt de tijdigheid ervan

Ha ,

Zou je de definitieve antwoorden met mij kunnen delen? Dan voeg ik deze bij voor onze bwpen.

Groet,

Van: @minbzk.nl> 
Verzonden: donderdag 17 februari 2022 08:46
Aan: @minezk.nl>; @mindef.nl'
< @mindef.nl>; @minbuza.nl;  (DJZ/PUBLIEK)

@minfin.nl>;  - HBJZ < @minienw.nl>; @minjenv.nl;
@minocw.nl; @minszw.nl>; 
@minvws.nl>; @minaz.nl;  HBJZ

@minienw.nl>; @minbzk.nl>; 
@minbzk.nl>

CC: wob@minaz.nl; wob@mindef.nl; @minezk.nl>; @minjenv.nl;
@minbuza.nl; Dienstpostbus.Wob@minocw.nl; @minvws.nl>;

_Dienstpostbus VWS WJZ Wob < @minvws.nl>
Onderwerp: Opzet beantwoording Kamervraag Omtzigt tijdens mondeling vragenuurtje over
aantal Wob-verzoeken van journalisten irt de tijdigheid ervan

Hallo ,

AZ heeft aangegeven de cijfers toch nog te proberen boven water te krijgen, die zouden dan
vandaag volgen. Na het verwerken daarvan wil ik de stukken dan morgen de lijn in doen zodat
deze uiterlijk op dinsdag in de tas zitten van de MBZK (vanaf dat moment is het reces).

Groet,

Van: @minezk.nl> 
Verzonden: woensdag 16 februari 2022 17:13
Aan: ' @mindef.nl' @mindef.nl>; 

@minbzk.nl>; @minbuza.nl;  (DJZ/PUBLIEK)
< @minfin.nl>; - HBJZ @minienw.nl>; @minjenv.nl;

@minocw.nl; @minszw.nl>; 
@minvws.nl>; @minaz.nl;  - HBJZ

@minienw.nl>; @minbzk.nl>; ,
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@minbzk.nl>
CC: wob@minaz.nl; wob@mindef.nl; minezk.nl>; @minjenv.nl;

@minbuza.nl; Dienstpostbus.Wob@minocw.nl; @minvws.nl>;
_Dienstpostbus VWS WJZ Wob < @minvws.nl>
Onderwerp: RE: Opzet beantwoording Kamervraag Omtzigt tijdens mondeling vragenuurtje over
aantal Wob-verzoeken van journalisten irt de tijdigheid ervan

Ha 

Wanneer gaat dit antwoord naar de Kamer? Vanuit EZK/LNV wordt dit toch wel zo politiek
gevoelig geacht dat de bewindspersonen geïnformeerd moeten worden.

Groet,

Van: @mindef.nl @mindef.nl> 
Verzonden: woensdag 16 februari 2022 16:55
Aan: @minbzk.nl; @minbuza.nl; 

@minezk.nl>; @minfin.nl; @minienw.nl;
@minjenv.nl; @minocw.nl; @minszw.nl;

@minvws.nl; @minaz.nl; @minienw.nl;
@minbzk.nl; @minbzk.nl

CC: wob@minaz.nl; wob@mindef.nl; @minezk.nl>; @minjenv.nl;
@minbuza.nl; Dienstpostbus.Wob@minocw.nl; @minvws.nl; vws.wob@minvws.nl

Onderwerp: RE: Opzet beantwoording Kamervraag Omtzigt tijdens mondeling vragenuurtje over
aantal Wob-verzoeken van journalisten irt de tijdigheid ervan

Beste ,

Is het echt de bedoeling om de cijfers van AZ zo aan te leveren? Want dan weet je meteen dat
alle aandacht daar naartoe zal gaan. En dat is misschien voor de MP niet zo heel relaxed.

Verder lijkt het me prima.

Groet,

Van: @minbzk.nl> 
Verzonden: dinsdag 15 februari 2022 20:35
Aan: @minbuza.nl>; , BS/AL/DCO < @mindef.nl>;

@minezk.nl>;  (DJZ/PUBLIEK)
< @minfin.nl>;  - HBJZ @minienw.nl>; 
BD/DWJZ/JZW < @minjenv.nl>; @minocw.nl>;

@minszw.nl>; @minvws.nl>; 
@minaz.nl>; - HBJZ < @minienw.nl>; 

@minbzk.nl>; @minbzk.nl>
CC: wob@minaz.nl; %wob, BS/AL/DCO <wob@mindef.nl>; @minezk.nl; @minjenv.nl;

@minbuza.nl; Dienstpostbus Wob <Dienstpostbus.Wob@minocw.nl>; 
@minvws.nl>; _Dienstpostbus VWS WJZ Wob < @minvws.nl>

Onderwerp: Opzet beantwoording Kamervraag Omtzigt tijdens mondeling vragenuurtje over
aantal Wob-verzoeken van journalisten irt de tijdigheid ervan
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Beste allen,

Zie hierbij mijn opzet voor de beantwoording van de kamervraag over de tijdigheid van het
afhandelen van verzoeken vanuit de media. Voortschrijdend inzicht maakt dat ik het totaal
aantal Wob-verzoek voor nu niet mee neem. Ik denk namelijk dat wanneer ik dat overzicht
toevoeg we ook de cijfers van de tijdigheid daarvan moeten aanleveren, en daar wordt nu niet
om gevraagd door Omtzigt. Daarbij komt dat we binnenkort de totaalcijfers van 2021 moeten
aanleveren voor de jaarrapportage en daar wil ik nu eigenlijk nog niet teveel op vooruit lopen.
Mochten jullie nog nabranders hebben bij het overzicht / antwoord dan hoor ik dat graag
uiterlijk donderdag 12 uur. Bvd! Gr 

   

Van:  
Verzonden: donderdag 3 februari 2022 16:44
Aan: ' @minaz.nl' < @minaz.nl>; 

@minbuza.nl>; ' @mindef.nl' @mindef.nl>; '
@minezk.nl>;  (DJZ/PUBLIEK) @minfin.nl>; 

 - HBJZ @minienw.nl>; '  - BD/DWJZ/JZW'
@minjenv.nl>; @minocw.nl>; 

@minszw.nl>; @minvws.nl>
CC: 'wob@minaz.nl' <wob@minaz.nl>; 'wob@mindef.nl' <wob@mindef.nl>; ' @minezk.nl'
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< @minezk.nl>;  (DJZ/PUBLIEK) @minfin.nl>; 
 - HBJZ < @minienw.nl>; @minjenv.nl' < @minjenv.nl>;

'wob@minbuza.nl' < @minbuza.nl>; @minszw.nl>; 'Dienstpostbus
Wob' <Dienstpostbus.Wob@minocw.nl>; @minvws.nl>;
_Dienstpostbus VWS WJZ Wob @minvws.nl>; 

@minbzk.nl>; @minbzk.nl>;
@minbzk.nl>; 

@minbzk.nl>
Onderwerp: Kamervraag Omtzigt tijdens mondeling vragenuurtje over aantal Wob-verzoeken
van journalisten irt de tijdigheid ervan
Urgentie: Hoog

Beste allen,

Afgelopen dinsdag heeft MBZK tijdens het vragenuurtje aan de heer Omtzigt toegezegd om
schriftelijk te reageren op de volgende (herhaalde) vraag:

‘Hoe vaak krijgen journalisten een besluit op Wob-verzoeken van ministeries binnen de normale
wettelijke termijn (in percentage van alle Wob-verzoeken van journalisten?

Déze vraag is niet beperkt in tijd, ik stel daarom voor dat we omwille van de actualiteit het
beperken tot de jaren 2020 en 2021.

Zien jullie tijd om op korte termijn input te leveren op deze vraag waarbij dan uitgesplitst naar
de volgende deelinformatie per jaar:

- Totaal aantal Wob-verzoeken 2020 en 2021
- Aantal Wob-verzoeken 2020 en 2021 van de media
- Percentage tijdig van de verzoeken van de media (dus niet ook percentage tijdig van de

overige verzoeken)

Ik realiseer mij dat van 2021 Wob-verzoeken nog lopende kunnen zijn, kunnen jullie dat dan
ook aangeven?

Als er nog vragen zijn hoor ik het graag en alvast weer heel veel dank voor op voorhand al jullie
gewaardeerde inzet!

Nb: de heer Omtzigt heeft ook nog een andere tweetal vragen herhaald:

Worden Wob-verzoeken wel eens bewust vertraagd door ministeries en kunt u
daarvan voorbeelden geven? Op die vragen is al eerder gereageerd met een
procesantwoord waarbij we zullen aansluiten, eventueel voorzien van een nadere
context.

Met vriendelijke groet,

Coördinerend juridisch specialist /  afdeling juridisch advies
Directie Constitutionele Zaken en Wetgeving
Ministerie van Binnenlandse Zaken en Koninkrijksrelaties
T 
Bgg 070 4266824
................................................................
Turfmarkt 147 | 2511 DP | Den Haag
Postbus 20011 | 2500 EA | Den Haag
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Van:
Aan:
Onderwerp: FW: Opzet beantwoording Kamervraag Omtzigt tijdens mondeling vragenuurtje over aantal Wob-verzoeken

van journalisten irt de tijdigheid ervan
Datum: woensdag 20 april 2022 16:26:18

Deze hoort er ook nog bij.

Van: @minezk.nl> 
Verzonden: woensdag 16 maart 2022 15:16
Aan: @minbzk.nl>
Onderwerp: RE: Opzet beantwoording Kamervraag Omtzigt tijdens mondeling vragenuurtje over
aantal Wob-verzoeken van journalisten irt de tijdigheid ervan

Dank hiervoor ! Daarmee zijn de opmerkingen wat ons betreft goed verwerkt. We
leggen deze laatste versie nog aan onze minister voor maar dat kan dan parallel met jullie lijn
lijkt mij.

Ik zal in ieder geval een seintje geven als MNenS akkoord is.

Van: @minbzk.nl> 
Verzonden: dinsdag 15 maart 2022 13:42
Aan: @minezk.nl>
Onderwerp: Opzet beantwoording Kamervraag Omtzigt tijdens mondeling vragenuurtje over
aantal Wob-verzoeken van journalisten irt de tijdigheid ervan

Hallo ,

Dank voor je mail. Zie hierbij een voorstel tav je eerste zin. Indien akkoord zal ik het zo via
bij ons weer de lijn in doen. Hoor graag.

Groet,

Van: @minezk.nl> 
Verzonden: dinsdag 15 maart 2022 11:49
Aan: @minbzk.nl>
Onderwerp: RE: Opzet beantwoording Kamervraag Omtzigt tijdens mondeling vragenuurtje over
aantal Wob-verzoeken van journalisten irt de tijdigheid ervan

Ha

Zie hierbij zoals besproken mijn aanvullingen. Kun je laten weten of jullie dit zo overnemen? Ik
leg het nog expliciet voor aan onze minister maar ik verwacht dat haar opmerkingen hiermee
voldoende zijn verwerkt.

Groet,

Van: @minbzk.nl> 
Verzonden: maandag 14 maart 2022 16:19
Aan: @minezk.nl>
Onderwerp: RE: Opzet beantwoording Kamervraag Omtzigt tijdens mondeling vragenuurtje over
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Van: ) - HBJZ
Verzonden: maandag 14 februari 2022 16:30
Aan:
CC:  - HBJZ
Onderwerp: RE: Kamervraag Omtzigt tijdens mondeling vragenuurtje over aantal Wob-

verzoeken van journalisten irt de tijdigheid ervan - DEADLINE VANDAAG

Hoi   
Hierbij het overzicht van IenW: 

2020 
110 Wob-verzoeken ontvangen bij de bestuurskern (niet meegerekend de doorgezonden verzoeken) 
16 verzoeken van journalisten 
0 binnen wettelijke termijn 
6 nog in behandeling 
2 verzoeken beroep niet-tijdig ingediend en dwangsom verbeurd. 

2021 
80 Wob-verzoeken 
10 verzoek van journalisten 
0 binnen wettelijke termijn 
1  mondelinge overeenstemming over nieuw in te dienen gespecificeerder verzoek en daarmee intrekking eerdere 
verzoek (nieuw verzoek nog niet ontvangen) 
1 primaire behandeling overgedragen aan LNV met instemming verzoeker en afspraak om bij IenW terug te 
komen als behandeling door LNV nog leidt tot specifieke wens om documenten van IenW. 
1 ingetrokken 
6 verzoeken nog in behandeling 
2  verzoeken ingebrekestelling op ontvangen, waarbij 1 x ook beroep niet-tijdig ingediend.  

Ik hoop dat je hier verder mee kan. 

Vriendelijke groeten, 
  

Van:   ‐ HBJZ  
Verzonden: maandag 14 februari 2022 10:56 
Aan:  @minbzk.nl> 
CC:   ‐ HBJZ < @minienw.nl> 
Onderwerp: RE: Kamervraag Omtzigt tijdens mondeling vragenuurtje over aantal Wob‐verzoeken van journalisten 
irt de tijdigheid ervan ‐ DEADLINE VANDAAG 

Ik ga het proberen , komt eraan… 

Groeten,  
  

Van:  @minbzk.nl>  
Verzonden: maandag 14 februari 2022 09:36 
Aan:   ‐ HBJZ < @minienw.nl> 
CC:   ‐ HBJZ < @minienw.nl> 
Onderwerp: Kamervraag Omtzigt tijdens mondeling vragenuurtje over aantal Wob‐verzoeken van journalisten irt de 
tijdigheid ervan ‐ DEADLINE VANDAAG 
Urgentie: Hoog 

Hallo  
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Zie onderstaande mailwisseling over de input voor de kamervragen van Omtzigt. Zou jij mij de cijfers vanuit IenW 
vandaag kunnen aanleveren? 

Dank alvast! 

Groet, 

 

Van:   ‐ HBJZ < @minienw.nl>  
Verzonden: maandag 14 februari 2022 09:35 
Aan:  @minbzk.nl> 
Onderwerp: RE: Kamervraag Omtzigt tijdens mondeling vragenuurtje over aantal Wob‐verzoeken van journalisten 
irt de tijdigheid ervan ‐ DEADLINE VANDAAG 

Hi , 

 is ermee bezig naar ik weet. 
Groet,  

Van:  @minbzk.nl>  
Verzonden: maandag 14 februari 2022 09:22 
Aan:   ‐ HBJZ  @minienw.nl>;  @minszw.nl>;   

@minaz.nl> 
CC: Wob‐loket <Wob‐loket@minienw.nl>;  @minszw.nl>; 'wob@minaz.nl' 
<wob@minaz.nl> 
Onderwerp: Kamervraag Omtzigt tijdens mondeling vragenuurtje over aantal Wob‐verzoeken van journalisten irt de 
tijdigheid ervan ‐ DEADLINE VANDAAG 
Urgentie: Hoog 

Goedemorgen  , 

Volgens mijn administratie heb ik nog geen reactie mogen ontvangen vanuit IenW, SZW en AZ op de uitvraag nav de 
kamervraag Omtzigt, zie hieronder. Klopt dat of is het bij mij in mijn mailbrei verdwenen? Zo ja, zouden jullie het 
nogmaals willen toesturen. Zo niet, zouden jullie die alsnog vandaag kunnen aanleveren? Veel dank alvast! 

Groet, 

 

Van:  @minbzk.nl>  
Verzonden: donderdag 3 februari 2022 16:44 
Aan: ' @minaz.nl'  @minaz.nl>; ' @minbuza.nl>;  , 
BS/AL/DCO < @mindef.nl>; ' @minezk.nl>;   
(DJZ/PUBLIEK) < @minfin.nl>;  HBJZ < @minienw.nl>; '  ‐ 
BD/DWJZ/JZW'  @minjenv.nl>; ' @minocw.nl>;   

@minszw.nl>;  @minvws.nl> 
CC: 'wob@minaz.nl' <wob@minaz.nl>; %wob, BS/AL/DCO <wob@mindef.nl>; ' @minezk.nl' 
<c @minezk.nl>;   (DJZ/PUBLIEK)  @minfin.nl>;   HBJZ 
< @minienw.nl>;  @minjenv.nl' < @minjenv.nl>;  @minbuza.nl' < @minbuza.nl>; 

@minszw.nl>; 'Dienstpostbus Wob' <Dienstpostbus.Wob@minocw.nl>;   
@minvws.nl>; _Dienstpostbus VWS WJZ Wob < @minvws.nl>;   

@minbzk.nl>; @minbzk.nl>;   
@minbzk.nl>;  @minbzk.nl> 

Onderwerp: Kamervraag Omtzigt tijdens mondeling vragenuurtje over aantal Wob‐verzoeken van journalisten irt de 
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tijdigheid ervan 
Urgentie: Hoog 

Beste allen, 

Afgelopen dinsdag heeft MBZK tijdens het vragenuurtje aan de heer Omtzigt toegezegd om schriftelijk te reageren 
op de volgende (herhaalde) vraag: 

‘Hoe vaak krijgen journalisten een besluit op Wob-verzoeken van ministeries binnen de normale wettelijke termijn 
(in percentage van alle Wob-verzoeken van journalisten?

Déze vraag is niet beperkt in tijd, ik stel daarom voor dat we omwille van de actualiteit het beperken tot de jaren 
2020 en 2021. 

Zien jullie tijd om op korte termijn input te leveren op deze vraag waarbij dan uitgesplitst naar de volgende 
deelinformatie per jaar:

- Totaal aantal Wob-verzoeken 2020 en 2021
- Aantal Wob-verzoeken 2020 en 2021 van de media
- Percentage tijdig van de verzoeken van de media (dus niet ook percentage tijdig van de overige

verzoeken)

Ik realiseer mij dat van 2021 Wob-verzoeken nog lopende kunnen zijn, kunnen jullie dat dan ook aangeven?

Als er nog vragen zijn hoor ik het graag en alvast weer heel veel dank voor op voorhand al jullie gewaardeerde 
inzet!

Nb: de heer Omtzigt heeft ook nog een andere tweetal vragen herhaald:

Worden Wob-verzoeken wel eens bewust vertraagd door ministeries en kunt u daarvan voorbeelden 
geven? Op die vragen is al eerder gereageerd met een procesantwoord waarbij we zullen aansluiten, 
eventueel voorzien van een nadere context. 

Met vriendelijke groet, 

 

Coördinerend juridisch specialist /  afdeling juridisch advies 
Directie Constitutionele Zaken en Wetgeving 
Ministerie van Binnenlandse Zaken en Koninkrijksrelaties 
T  
Bgg 070 4266824 
................................................................
Turfmarkt 147 | 2511 DP | Den Haag 
Postbus 20011 | 2500 EA | Den Haag

Dit bericht kan informatie bevatten die niet voor u is bestemd. Indien u niet de geadresseerde bent of dit bericht abusievelijk aan u is toegezonden, wordt u 
verzocht dat aan de afzender te melden en het bericht te verwijderen. De Staat aanvaardt geen aansprakelijkheid voor schade, van welke aard ook, die 
verband houdt met risico's verbonden aan het elektronisch verzenden van berichten. 
This message may contain information that is not intended for you. If you are not the addressee or if this message was sent to you by mistake, you are 
requested to inform the sender and delete the message. The State accepts no liability for damage of any kind resulting from the risks inherent in the 
electronic transmission of messages. 

Dit bericht kan informatie bevatten die niet voor u is bestemd. Indien u niet de geadresseerde bent of dit 
bericht abusievelijk aan u is toegezonden, wordt u verzocht dat aan de afzender te melden en het bericht te 
verwijderen. De Staat aanvaardt geen aansprakelijkheid voor schade, van welke aard ook, die verband houdt 
met risico's verbonden aan het elektronisch verzenden van berichten.  

This message may contain information that is not intended for you. If you are not the addressee or if this 
message was sent to you by mistake, you are requested to inform the sender and delete the message. The 

5.1.2.e

5.1.2.e



1

Van:
Verzonden: maandag 14 februari 2022 13:20
Aan:
Onderwerp: RE: Kamervraag Omtzigt tijdens mondeling vragenuurtje over aantal Wob-

verzoeken van journalisten irt de tijdigheid ervan - DEADLINE VANDAAG

Hoi  

Hierbij toch iets eerder de gegevens. Ik hoor graag of dit zo voldoende is. 

2020 2021
Aantal WOB verzoeken 126 132 
Waarvan Media 20 9 
Percentage tijdigheid media 44 % 44 % 
Openstaande WOB-verzoeken 16 68 
Waarvan media 5 5 

Let wel, percentage tijdigheid afhandeling verzoeken hebben wij heel strikt genomen. Oftewel, is een verzoek 
afgedaan binnen de wettelijke termijn. Daarmee hebben we buiten beschouwing gelaten zaken waarbij wij in 
afstemming met verzoeker een nadere termijn hebben bepaald voor het nemen van het besluit. Dit hebben wij 
aangehouden gelet op de vraagstelling binnen de wettelijke termijn.  

Groet,  

Van:  @minbzk.nl>  
Verzonden: maandag 14 februari 2022 11:27 
Aan:  @minszw.nl> 
Onderwerp: RE: Kamervraag Omtzigt tijdens mondeling vragenuurtje over aantal Wob‐verzoeken van journalisten 
irt de tijdigheid ervan ‐ DEADLINE VANDAAG 

Als het dan uiterlijk morgen lukt heel graag! 

Groet, 

 

Van:  @minszw.nl>  
Verzonden: maandag 14 februari 2022 11:11 
Aan:  @minbzk.nl> 
Onderwerp: RE: Kamervraag Omtzigt tijdens mondeling vragenuurtje over aantal Wob‐verzoeken van journalisten 
irt de tijdigheid ervan ‐ DEADLINE VANDAAG 

Hoi , 

Excuses! Er waren wat problemen en onduidelijkheden met de cijfers die mijn collega uit ons systeem heeft 
gehaald en zij is vandaag met verlof. Kunnen we morgen nog de cijfers aanleveren? Ik hoor graag van je! 

Groet,  

Van:  @minbzk.nl>  
Verzonden: maandag 14 februari 2022 09:22 
Aan:  ) ‐ HBJZ  @minienw.nl>;  @minszw.nl>;   

@minaz.nl> 
CC: Wob‐loket <Wob‐loket@minienw.nl>;  @minszw.nl>; 'wob@minaz.nl' 
<wob@minaz.nl> 
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Onderwerp: Kamervraag Omtzigt tijdens mondeling vragenuurtje over aantal Wob‐verzoeken van journalisten irt de 
tijdigheid ervan ‐ DEADLINE VANDAAG 
Urgentie: Hoog 

Goedemorgen  , 

Volgens mijn administratie heb ik nog geen reactie mogen ontvangen vanuit IenW, SZW en AZ op de uitvraag nav de 
kamervraag Omtzigt, zie hieronder. Klopt dat of is het bij mij in mijn mailbrei verdwenen? Zo ja, zouden jullie het 
nogmaals willen toesturen. Zo niet, zouden jullie die alsnog vandaag kunnen aanleveren? Veel dank alvast! 

Groet, 

 

Van:  @minbzk.nl>  
Verzonden: donderdag 3 februari 2022 16:44 
Aan:  @minaz.nl>;  @minbuza.nl>;   
BS/AL/DCO < @mindef.nl>; ' @minezk.nl>;   
(DJZ/PUBLIEK)  @minfin.nl>;   ‐ HBJZ  @minienw.nl>; ' . ‐ 
BD/DWJZ/JZW' < @minjenv.nl>; ' minocw.nl>;   

@minszw.nl>;  @minvws.nl> 
CC: 'wob@minaz.nl' <wob@minaz.nl>; %wob, BS/AL/DCO <wob@mindef.nl>;   

@minezk.nl>;   (DJZ/PUBLIEK) < @minfin.nl>;  ‐ HBJZ 
< @minienw.nl>; ' @minjenv.nl' < @minjenv.nl>; ' @minbuza.nl' < @minbuza.nl>; 

@minszw.nl>; 'Dienstpostbus Wob' <Dienstpostbus.Wob@minocw.nl>;   
@minvws.nl>; _Dienstpostbus VWS WJZ Wob < @minvws.nl>;   

@minbzk.nl>;  @minbzk.nl>;   
@minbzk.nl>;  @minbzk.nl> 

Onderwerp: Kamervraag Omtzigt tijdens mondeling vragenuurtje over aantal Wob‐verzoeken van journalisten irt de 
tijdigheid ervan 
Urgentie: Hoog 

Beste allen, 

Afgelopen dinsdag heeft MBZK tijdens het vragenuurtje aan de heer Omtzigt toegezegd om schriftelijk te reageren 
op de volgende (herhaalde) vraag: 

‘Hoe vaak krijgen journalisten een besluit op Wob-verzoeken van ministeries binnen de normale wettelijke termijn 
(in percentage van alle Wob-verzoeken van journalisten?

Déze vraag is niet beperkt in tijd, ik stel daarom voor dat we omwille van de actualiteit het beperken tot de jaren 
2020 en 2021. 

Zien jullie tijd om op korte termijn input te leveren op deze vraag waarbij dan uitgesplitst naar de volgende 
deelinformatie per jaar:

- Totaal aantal Wob-verzoeken 2020 en 2021
- Aantal Wob-verzoeken 2020 en 2021 van de media
- Percentage tijdig van de verzoeken van de media (dus niet ook percentage tijdig van de overige

verzoeken)

Ik realiseer mij dat van 2021 Wob-verzoeken nog lopende kunnen zijn, kunnen jullie dat dan ook aangeven?

Als er nog vragen zijn hoor ik het graag en alvast weer heel veel dank voor op voorhand al jullie gewaardeerde 
inzet!

Nb: de heer Omtzigt heeft ook nog een andere tweetal vragen herhaald:
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Worden Wob-verzoeken wel eens bewust vertraagd door ministeries en kunt u daarvan voorbeelden 
geven? Op die vragen is al eerder gereageerd met een procesantwoord waarbij we zullen aansluiten, 
eventueel voorzien van een nadere context. 

Met vriendelijke groet, 

 

Coördinerend juridisch specialist /  afdeling juridisch advies 
Directie Constitutionele Zaken en Wetgeving 
Ministerie van Binnenlandse Zaken en Koninkrijksrelaties 
T  
Bgg 070 4266824 
................................................................
Turfmarkt 147 | 2511 DP | Den Haag 
Postbus 20011 | 2500 EA | Den Haag

Dit bericht kan informatie bevatten die niet voor u is bestemd. Indien u niet de geadresseerde bent of dit bericht abusievelijk aan u is toegezonden, wordt u 
verzocht dat aan de afzender te melden en het bericht te verwijderen. De Staat aanvaardt geen aansprakelijkheid voor schade, van welke aard ook, die 
verband houdt met risico's verbonden aan het elektronisch verzenden van berichten. 
This message may contain information that is not intended for you. If you are not the addressee or if this message was sent to you by mistake, you are 
requested to inform the sender and delete the message. The State accepts no liability for damage of any kind resulting from the risks inherent in the 
electronic transmission of messages. 

Dit bericht kan informatie bevatten die niet voor u is bestemd. Indien u niet de geadresseerde bent of dit 
bericht abusievelijk aan u is toegezonden, wordt u verzocht dat aan de afzender te melden en het bericht te 
verwijderen. De Staat aanvaardt geen aansprakelijkheid voor schade, van welke aard ook, die verband houdt 
met risico's verbonden aan het elektronisch verzenden van berichten.  

This message may contain information that is not intended for you. If you are not the addressee or if this 
message was sent to you by mistake, you are requested to inform the sender and delete the message. The 
State accepts no liability for damage of any kind resulting from the risks inherent in the electronic 
transmission of messages.  
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Van:
Verzonden: dinsdag 8 februari 2022 09:20
Aan:
Onderwerp: RE: Kamervraag Omtzigt tijdens mondeling vragenuurtje over aantal Wob-

verzoeken van journalisten irt de tijdigheid ervan

Dank  , heel fijn!  

Ik zie het niet direct terug in zowel de nota, het besluit als het Wob‐verzoek zelf zoals bij andere Mediaverzoeken, 
maar als ik de naam google, zie ik inderdaad dat   een ‘freelance journalist’ is. Het zou dus goed kunnen dat dit 
de onafhankelijke onderzoeksjournalist is. Fijn dat het gevonden is!  

@ , hieronder de aangepaste cijfers. 

BZK/JA 2020 

In 2020 zijn er in totaal 119 Wob‐verzoeken ingediend 

21 Media Wob‐verzoeken zijn in 2020 ingediend 

21 Wob‐verzoeken zijn in behandeling genomen en allen nu afgerond 
- 9 Wob-verzoeken zijn binnen de termijn afgerond
- 12 Wob-verzoeken zijn buiten de termijn afgerond

o 2 Wob-verzoeken zijn in overeenstemming met verzoeker later dan de
wettelijke termijn afgerond.

21 besluiten zijn genomen, waarvan er 43% binnen de wettelijke termijn zijn afgerond. 

BZK/JA 2021 

In 2021 zijn er in totaal 116 Wob‐verzoeken ingediend 

18 Media Wob‐verzoeken zijn in 2021 ingediend 

18 Media Wob‐verzoeken zijn in behandeling genomen 
- 2 Wob-verzoeken zijn nog lopend binnen de wettelijke termijn
- 4 Wob-verzoeken zijn nog lopen buiten de wettelijke termijn
- 12 Wob-verzoeken zijn afgerond

o Hiervan zijn er 4 binnen de wettelijke termijn afgerond
o En 8 buiten de wettelijke termijn afgerond

18‐4‐2=12 

12 besluiten zijn genomen, waarvan er 33% binnen de wettelijke termijn zijn afgerond. 

Van:  @minbzk.nl>  
Verzonden: maandag 7 februari 2022 17:27 
Aan:  @minbzk.nl>;  @minbzk.nl> 
Onderwerp: RE: Kamervraag Omtzigt tijdens mondeling vragenuurtje over aantal Wob‐verzoeken van journalisten 
irt de tijdigheid ervan 

Was die onafhankelijk onderzoeksjournalist niet deze? 
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Wob verz  inzake toezending kopie lobbyactiviteiten betreffende particuliere vastgoedbeleggers 

Van:  @minbzk.nl>  
Verzonden: maandag 7 februari 2022 16:46 
Aan:  @minbzk.nl> 
CC:  @minbzk.nl> 
Onderwerp: RE: Kamervraag Omtzigt tijdens mondeling vragenuurtje over aantal Wob‐verzoeken van journalisten 
irt de tijdigheid ervan 

Hallo , 

Top, dank hiervoor! 

Groet, 

 

Van:  @minbzk.nl>  
Verzonden: maandag 7 februari 2022 16:05 
Aan:  @minbzk.nl> 
Onderwerp: RE: Kamervraag Omtzigt tijdens mondeling vragenuurtje over aantal Wob‐verzoeken van journalisten 
irt de tijdigheid ervan 

Hallo  , 

Ook hierbij de cijfers van mijn kant. Ik heb dezelfde opzet aangehouden als het eerdere mailtje die ik vandaag 
voorbij zag komen.  

Nog even ter info: 
‐ Ik heb helaas niets meer van   ontvangen, dus heb het zelf nog een keer nagelopen; 
‐ In het overzicht van 2020 heb ik het Wob‐verzoek van de Onafhankelijke Onderzoeksjournalist weggelaten 

(dus ‐1 gedaan). Zowel  als ik hebben het niet kunnen vinden en heb van andere collega’s niets 
vernomen. Ik kan dus niet met zekerheid zeggen hoe dit Wob‐verzoek afgehandeld zou zijn; 

‐ De cijfers volgen hieronder. In de bijlage heb ik nog verdere achtergrondinformatie opgenomen.  

Bij vragen hoor ik het graag, 

Groeten,   

BZK/JA 2020 

In 2020 zijn er in totaal 119 Wob‐verzoeken ingediend 

20 Media Wob‐verzoeken zijn in 2020 ingediend 

20 Wob‐verzoeken zijn in behandeling genomen en allen nu afgerond 
- 9 Wob-verzoeken zijn binnen de termijn afgerond
- 11 Wob-verzoeken zijn buiten de termijn afgerond

o 2 Wob-verzoeken zijn in overeenstemming met verzoeker later dan de
wettelijke termijn afgerond.

20 besluiten zijn genomen, waarvan er 45% binnen de wettelijke termijn zijn afgerond. 

BZK/JA 2021 
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In 2021 zijn er in totaal 116 Wob‐verzoeken ingediend 

18 Media Wob‐verzoeken zijn in 2021 ingediend 

18 Media Wob‐verzoeken zijn in behandeling genomen 
- 2 Wob-verzoeken zijn nog lopend binnen de wettelijke termijn
- 4 Wob-verzoeken zijn nog lopen buiten de wettelijke termijn
- 12 Wob-verzoeken zijn afgerond

o Hiervan zijn er 4 binnen de wettelijke termijn afgerond
o En 8 buiten de wettelijke termijn afgerond

18‐4‐2=12 

12 besluiten zijn genomen, waarvan er 33% binnen de wettelijke termijn zijn afgerond. 

Van:  @minbzk.nl>  
Verzonden: donderdag 3 februari 2022 16:44 
Aan: ' @minaz.nl>; ' @minbuza.nl>; 
' @mindef.nl>; ' @minezk.nl>; 

 ( ) (DJZ/PUBLIEK)  @minfin.nl>;   ‐ HBJZ < @minienw.nl>;   
BD/DWJZ/JZW'  @minjenv.nl>; ' @minocw.nl>;   

@minszw.nl>;  @minvws.nl> 
CC: 'wob@minaz.nl' <wob@minaz.nl>; 'wob@mindef.nl' <wob@mindef.nl>; '  

@minezk.nl>;   (DJZ/PUBLIEK) < @minfin.nl>;   ‐ HBJZ 
< @minienw.nl>; ' @minjenv.nl'  @minjenv.nl>; ' @minbuza.nl' < @minbuza.nl>; 

@minszw.nl>; 'Dienstpostbus Wob' <Dienstpostbus.Wob@minocw.nl>;   
@minvws.nl>; _Dienstpostbus VWS WJZ Wob < @minvws.nl>;   

@minbzk.nl>; @minbzk.nl>;   
@minbzk.nl>;  @minbzk.nl> 

Onderwerp: Kamervraag Omtzigt tijdens mondeling vragenuurtje over aantal Wob‐verzoeken van journalisten irt de 
tijdigheid ervan 
Urgentie: Hoog 

Beste allen, 

Afgelopen dinsdag heeft MBZK tijdens het vragenuurtje aan de heer Omtzigt toegezegd om schriftelijk te reageren 
op de volgende (herhaalde) vraag: 

‘Hoe vaak krijgen journalisten een besluit op Wob-verzoeken van ministeries binnen de normale wettelijke termijn 
(in percentage van alle Wob-verzoeken van journalisten? 

Déze vraag is niet beperkt in tijd, ik stel daarom voor dat we omwille van de actualiteit het beperken tot de jaren 
2020 en 2021.  

Zien jullie tijd om op korte termijn input te leveren op deze vraag waarbij dan uitgesplitst naar de volgende 
deelinformatie per jaar: 

- Totaal aantal Wob-verzoeken 2020 en 2021
- Aantal Wob-verzoeken 2020 en 2021 van de media
- Percentage tijdig van de verzoeken van de media (dus niet ook percentage tijdig van de overige

verzoeken)

Ik realiseer mij dat van 2021 Wob-verzoeken nog lopende kunnen zijn, kunnen jullie dat dan ook aangeven? 

Als er nog vragen zijn hoor ik het graag en alvast weer heel veel dank voor op voorhand al jullie gewaardeerde 
inzet! 

Nb: de heer Omtzigt heeft ook nog een andere tweetal vragen herhaald: 

Worden Wob-verzoeken wel eens bewust vertraagd door ministeries en kunt u daarvan voorbeelden 
geven? Op die vragen is al eerder gereageerd met een procesantwoord waarbij we zullen aansluiten, 
eventueel voorzien van een nadere context.  
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Met vriendelijke groet, 

 

Coördinerend juridisch specialist /  afdeling juridisch advies 
Directie Constitutionele Zaken en Wetgeving 
Ministerie van Binnenlandse Zaken en Koninkrijksrelaties 
T  
Bgg 070 4266824 
................................................................ 
Turfmarkt 147 | 2511 DP | Den Haag 
Postbus 20011 | 2500 EA | Den Haag
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Van: @mindef.nl
Verzonden: dinsdag 8 februari 2022 15:19
Aan:
Onderwerp: RE: Kamervraag Omtzigt tijdens mondeling vragenuurtje over aantal Wob-

verzoeken van journalisten irt de tijdigheid ervan

Beste   

Zie bijgaand. 

Gr,   

Defensie 
2020  2021  2022 

Totaal Wob‐verzoeken afgedaan  133  102  22 (uit 2021) 
Aantal Wob‐verzoeken media  35  15  10 
Percentage tijdig beslissen media  57%  47%  nvt 

Van:  @minbzk.nl>  
Verzonden: donderdag 3 februari 2022 16:44 
Aan:  @minaz.nl>;  @minbuza.nl>;  , 
BS/AL/DCO  @mindef.nl>; ' @minezk.nl>;   
(DJZ/PUBLIEK)  @minfin.nl>;   ‐ HBJZ  @minienw.nl>; '  
BD/DWJZ/JZW'  @minjenv.nl>;  @minocw.nl>;   

@minszw.nl>;  @minvws.nl> 
CC: 'wob@minaz.nl' <wob@minaz.nl>; %wob, BS/AL/DCO <wob@mindef.nl>;   

@minezk.nl>;  DJZ/PUBLIEK) < @minfin.nl>;   HBJZ 
< @minienw.nl>; ' @minjenv.nl' < @minjenv.nl>; ' @minbuza.nl' < @minbuza.nl>; 

@minszw.nl>; 'Dienstpostbus Wob' <Dienstpostbus.Wob@minocw.nl>;   
@minvws.nl>; _Dienstpostbus VWS WJZ Wob  @minvws.nl>;   

@minbzk.nl>; @minbzk.nl>;   
@minbzk.nl>;  @minbzk.nl> 

Onderwerp: Kamervraag Omtzigt tijdens mondeling vragenuurtje over aantal Wob‐verzoeken van journalisten irt de 
tijdigheid ervan 
Urgentie: Hoog 

Beste allen, 

Afgelopen dinsdag heeft MBZK tijdens het vragenuurtje aan de heer Omtzigt toegezegd om schriftelijk te reageren 
op de volgende (herhaalde) vraag: 

‘Hoe vaak krijgen journalisten een besluit op Wob-verzoeken van ministeries binnen de normale wettelijke termijn 
(in percentage van alle Wob-verzoeken van journalisten?

Déze vraag is niet beperkt in tijd, ik stel daarom voor dat we omwille van de actualiteit het beperken tot de jaren 
2020 en 2021. 

Zien jullie tijd om op korte termijn input te leveren op deze vraag waarbij dan uitgesplitst naar de volgende 
deelinformatie per jaar:

- Totaal aantal Wob-verzoeken 2020 en 2021
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- Aantal Wob-verzoeken 2020 en 2021 van de media
- Percentage tijdig van de verzoeken van de media (dus niet ook percentage tijdig van de overige

verzoeken)

Ik realiseer mij dat van 2021 Wob-verzoeken nog lopende kunnen zijn, kunnen jullie dat dan ook aangeven?

Als er nog vragen zijn hoor ik het graag en alvast weer heel veel dank voor op voorhand al jullie gewaardeerde 
inzet!

Nb: de heer Omtzigt heeft ook nog een andere tweetal vragen herhaald:

Worden Wob-verzoeken wel eens bewust vertraagd door ministeries en kunt u daarvan voorbeelden 
geven? Op die vragen is al eerder gereageerd met een procesantwoord waarbij we zullen aansluiten, 
eventueel voorzien van een nadere context. 

Met vriendelijke groet, 

 

Coördinerend juridisch specialist /  afdeling juridisch advies 
Directie Constitutionele Zaken en Wetgeving 
Ministerie van Binnenlandse Zaken en Koninkrijksrelaties 
T  
Bgg 070 4266824 
................................................................
Turfmarkt 147 | 2511 DP | Den Haag 
Postbus 20011 | 2500 EA | Den Haag

Dit bericht kan informatie bevatten die niet voor u is bestemd. Indien u niet de geadresseerde bent of dit bericht abusievelijk aan u is toegezonden, wordt u 
verzocht dat aan de afzender te melden en het bericht te verwijderen. De Staat aanvaardt geen aansprakelijkheid voor schade, van welke aard ook, die 
verband houdt met risico's verbonden aan het elektronisch verzenden van berichten. 
This message may contain information that is not intended for you. If you are not the addressee or if this message was sent to you by mistake, you are 
requested to inform the sender and delete the message. The State accepts no liability for damage of any kind resulting from the risks inherent in the 
electronic transmission of messages. 

Dit bericht kan informatie bevatten die niet voor u is bestemd. Indien u niet de geadresseerde bent of dit 
bericht abusievelijk aan u is toegezonden, wordt u verzocht dat aan de afzender te melden en het bericht te 
verwijderen. De Staat aanvaardt geen aansprakelijkheid voor schade, van welke aard ook, die verband houdt 
met risico's verbonden aan het elektronisch verzenden van berichten.  

This message may contain information that is not intended for you. If you are not the addressee or if this 
message was sent to you by mistake, you are requested to inform the sender and delete the message. The 
State accepts no liability for damage of any kind resulting from the risks inherent in the electronic 
transmission of messages.  
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Van: @minocw.nl>
Verzonden: dinsdag 8 februari 2022 15:56
Aan:
CC: Dienstpostbus Wob
Onderwerp: RE: Kamervraag Omtzigt tijdens mondeling vragenuurtje over aantal Wob-

verzoeken van journalisten irt de tijdigheid ervan

Hi   

 wees me er net op dat het ging om tijdig afgehandeld. Hierbij de juiste reactie: 

Voor OCW geldt het volgende: 

In 2020 zijn bij het bestuursdepartement 56 Wob-verzoeken in behandeling (geweest). 8 daarvan 
waren afkomstig van journalisten 62,5% van deze verzoeken is binnen de wettelijke termijn 
afgehandeld (5 van de 8).  

In 2021 zijn bij het bestuursdepartement van OCW 63 Wob-verzoeken in behandeling (geweest). 12 
daarvan waren afkomstig van journalisten. 5 verzoeken zijn er binnen de termijn afgehandeld 
(41,7%). Van die 12 verzoeken zijn er wél nog 5 verzoeken in behandeling (41,7%). Hiervan zijn er 
formeel 4 al buiten de wettelijke termijn, maar in 2 gevallen heeft OCW afspraken gemaakt met 
verzoeker over de termijn en daarmee voor ons nog binnen de termijn.  

Excuus voor het eventuele ongemak! 

Groeten, 
 

 
Functionaris afhandeling Wob-verzoeken 
Team Openbaarheid

........................................................................ 
Afdeling Advies, Cultuur en Wetenschap 
Directie Wetgeving en Juridische Zaken 
Ministerie van Onderwijs, Cultuur en Wetenschap 
Rijnstraat 50 | 2515 XP | Den Haag | 8e verdieping 
Postbus 16375, IPC 5650 | 2500 BJ | Den Haag 
........................................................................ 
  

 @minocw.nl
Dienstpostbus.Wob@minocw.nl
Dienstpostbus.Openbaarheid@minocw.nl

Van:    
Verzonden: vrijdag 4 februari 2022 14:24 
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Aan: ' @minbzk.nl> 
CC: Dienstpostbus Wob <Dienstpostbus.Wob@minocw.nl> 
Onderwerp: RE: Kamervraag Omtzigt tijdens mondeling vragenuurtje over aantal Wob‐verzoeken van journalisten 
irt de tijdigheid ervan 

Hoi  

Voor OCW geldt het volgende: 

In 2020 zijn bij het bestuursdepartement 56 Wob-verzoeken in behandeling (geweest). 8 daarvan 
waren afkomstig van journalisten. 37,5% van deze verzoeken is buiten de wettelijke termijn 
afgehandeld (3 van de 8).  

In 2021 zijn bij het bestuursdepartement van OCW 63 Wob-verzoeken in behandeling (geweest). 12 
daarvan waren afkomstig van journalisten. 2 verzoeken zijn er buiten de termijn afgehandeld. 
Daarnaast zijn er bij OCW nog 5 verzoeken in behandeling. Hiervan zijn er formeel 4 buiten de 
wettelijke termijn, maar in 2 gevallen heeft OCW afspraken gemaakt met verzoeker over de termijn. 
Als je er 6 buiten de formeel wettelijke termijn rekent, gaat het om een percentage van 50%. 

Groeten, 
 

 
Functionaris afhandeling Wob-verzoeken 
Team Openbaarheid

........................................................................ 
Afdeling Advies, Cultuur en Wetenschap 
Directie Wetgeving en Juridische Zaken 
Ministerie van Onderwijs, Cultuur en Wetenschap 
Rijnstraat 50 | 2515 XP | Den Haag | 8e verdieping 
Postbus 16375, IPC 5650 | 2500 BJ | Den Haag 
........................................................................ 
  

 @minocw.nl
Dienstpostbus.Wob@minocw.nl
Dienstpostbus.Openbaarheid@minocw.nl

Van:  @minbzk.nl>  
Verzonden: donderdag 3 februari 2022 16:44 
Aan: ' @minaz.nl>; ' @minbuza.nl>; 
' mindef.nl>; ' @minezk.nl>; 

) (DJZ/PUBLIEK)  @minfin.nl>;   ‐ HBJZ  @minienw.nl>;   ‐ 
BD/DWJZ/JZW' < @minjenv.nl>;  @minocw.nl>;   

@minszw.nl>;  @minvws.nl> 
CC: 'wob@minaz.nl' <wob@minaz.nl>; 'wob@mindef.nl' <wob@mindef.nl>; '  

@minezk.nl>;  (DJZ/PUBLIEK)  @minfin.nl>;   ‐ HBJZ 
< @minienw.nl>; ' @minjenv.nl'  @minjenv.nl>; ' @minbuza.nl' < @minbuza.nl>; 

@minszw.nl>; Dienstpostbus Wob <Dienstpostbus.Wob@minocw.nl>;  
@minvws.nl>; _Dienstpostbus VWS WJZ Wob < @minvws.nl>;   

@minbzk.nl>;  @minbzk.nl>;   
@minbzk.nl>;  @minbzk.nl> 

Onderwerp: Kamervraag Omtzigt tijdens mondeling vragenuurtje over aantal Wob‐verzoeken van journalisten irt de 
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tijdigheid ervan 
Urgentie: Hoog 

Beste allen, 

Afgelopen dinsdag heeft MBZK tijdens het vragenuurtje aan de heer Omtzigt toegezegd om schriftelijk te reageren 
op de volgende (herhaalde) vraag: 

‘Hoe vaak krijgen journalisten een besluit op Wob-verzoeken van ministeries binnen de normale wettelijke termijn 
(in percentage van alle Wob-verzoeken van journalisten?

Déze vraag is niet beperkt in tijd, ik stel daarom voor dat we omwille van de actualiteit het beperken tot de jaren 
2020 en 2021. 

Zien jullie tijd om op korte termijn input te leveren op deze vraag waarbij dan uitgesplitst naar de volgende 
deelinformatie per jaar:

- Totaal aantal Wob-verzoeken 2020 en 2021
- Aantal Wob-verzoeken 2020 en 2021 van de media
- Percentage tijdig van de verzoeken van de media (dus niet ook percentage tijdig van de overige

verzoeken)

Ik realiseer mij dat van 2021 Wob-verzoeken nog lopende kunnen zijn, kunnen jullie dat dan ook aangeven?

Als er nog vragen zijn hoor ik het graag en alvast weer heel veel dank voor op voorhand al jullie gewaardeerde 
inzet!

Nb: de heer Omtzigt heeft ook nog een andere tweetal vragen herhaald:

Worden Wob-verzoeken wel eens bewust vertraagd door ministeries en kunt u daarvan voorbeelden 
geven? Op die vragen is al eerder gereageerd met een procesantwoord waarbij we zullen aansluiten, 
eventueel voorzien van een nadere context. 

Met vriendelijke groet, 

 

Coördinerend juridisch specialist /  afdeling juridisch advies 
Directie Constitutionele Zaken en Wetgeving 
Ministerie van Binnenlandse Zaken en Koninkrijksrelaties 
T  
Bgg 070 4266824 
................................................................
Turfmarkt 147 | 2511 DP | Den Haag 
Postbus 20011 | 2500 EA | Den Haag

Dit bericht kan informatie bevatten die niet voor u is bestemd. Indien u niet de geadresseerde bent of dit bericht abusievelijk aan u is toegezonden, wordt u 
verzocht dat aan de afzender te melden en het bericht te verwijderen. De Staat aanvaardt geen aansprakelijkheid voor schade, van welke aard ook, die 
verband houdt met risico's verbonden aan het elektronisch verzenden van berichten. 
This message may contain information that is not intended for you. If you are not the addressee or if this message was sent to you by mistake, you are 
requested to inform the sender and delete the message. The State accepts no liability for damage of any kind resulting from the risks inherent in the 
electronic transmission of messages. 
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Van:
Verzonden: donderdag 10 februari 2022 16:44
Aan: Wob-coördinatiedesk; ' @minjenv.nl'
Onderwerp: RE: Kamervraag Omtzigt tijdens mondeling vragenuurtje over aantal Wob-

verzoeken van journalisten irt de tijdigheid ervan

Dank ! 

Groet, 

 

Van: Wob‐coördinatiedesk < @minjenv.nl>  
Verzonden: donderdag 10 februari 2022 16:29 
Aan: @minbzk.nl>; Wob‐coördinatiedesk  @minjenv.nl>;   

@minezk.nl>; ' @minaz.nl>; '
@minbuza.nl>; ' @mindef.nl>;   (DJZ/PUBLIEK)

@minfin.nl>;   ‐ HBJZ < @minienw.nl>; ' @minocw.nl>;
@minszw.nl>;  @minvws.nl>

CC: 'wob@minaz.nl' <wob@minaz.nl>; 'wob@mindef.nl' <wob@mindef.nl>; 
@minezk.nl>;   (DJZ/PUBLIEK) < @minfin.nl>;   HBJZ

< @minienw.nl>;  @minbuza.nl' < @minbuza.nl>;  @minszw.nl>;
'Dienstpostbus Wob' <Dienstpostbus.Wob@minocw.nl>;  @minvws.nl>; _Dienstpostbus
VWS WJZ Wob  @minvws.nl>;  @minbzk.nl>;

@minbzk.nl>;  @minbzk.nl>;
@minbzk.nl>; Wob ContactWJZ <WobContactWJZ@minezk.nl>; 

 ‐ BD/DWJZ/JZW  @minjenv.nl>
Onderwerp: RE: Kamervraag Omtzigt tijdens mondeling vragenuurtje over aantal Wob‐verzoeken van journalisten
irt de tijdigheid ervan

Hoi , 

Dank voor de toelichting, dan kom ik voor JenV op de volgende cijfers: 

2020 
- 179 Wob-verzoeken ontvangen bij het bestuursdepartement
- Daarvan waren er 49 afkomstig van de media
- Daarvan zijn 6 verzoeken ingetrokken of op een andere wijze dan via de Wob afgedaan
- Op dit moment zijn 3 verzoeken nog in behandeling; die tel ik mee als niet tijdig afgedaan
- Van de media-verzoeken zijn er 8 afgehandeld binnen de 8-wekentermijn; dit is 8/43 x 100 =

18,6%

2021 
- 241 Wob-verzoeken ontvangen bij het bestuursdepartement
- Daarvan waren er 55 afkomstig van de media
- Daarvan is 1 verzoek ingetrokken
- Op dit moment zijn 31 verzoeken nog in behandeling; die kan ik voor 2021 nog niet meetellen

als niet tijdig afgedaan, omdat de beslistermijn in een aantal gevallen nog loopt
- Van de media-verzoeken zijn er tot dusver 11 afgehandeld binnen de 8-wekentermijn; dit is

11/23 x 100 = 47,8% van de tot dusver behandelde Wob-verzoeken vanuit de media. Dit cijfer
is echter sterk vertekend door het grote aantal dat nog in behandeling is.

Wellicht ook nog een interessante notie om mee te geven is dat de besluiten die binnen de 8-
wekentermijn zijn afgedaan, voor de verzoeker veelal de minder interessante besluiten zijn. Het zijn 
voornamelijk de besluiten waarin geconcludeerd wordt dat er op het ministerie geen documenten zijn 
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die onder het Wob-verzoek vallen (en er ook geen aanleiding is voor doorzending) of waarin het 
verzoek integraal wordt afgewezen (bijvoorbeeld omdat een journalist een individueel dossier 
opvraagt). 

Groet, 
 

Van:  @minbzk.nl>  
Verzonden: woensdag 9 februari 2022 12:09 
Aan: Wob‐coördinatiedesk  @minjenv.nl>;  @minezk.nl>; 

@minaz.nl>; ' @minbuza.nl>; 
@mindef.nl>;   (DJZ/PUBLIEK)  @minfin.nl>;   ‐ 

HBJZ  @minienw.nl>;  @minocw.nl>;   
@minszw.nl>;  @minvws.nl> 

CC: 'wob@minaz.nl' <wob@minaz.nl>; 'wob@mindef.nl' <wob@mindef.nl>;   
@minezk.nl>;   (DJZ/PUBLIEK) < @minfin.nl>;   HBJZ 

< @minienw.nl>; ' @minbuza.nl' < @minbuza.nl>;  @minszw.nl>; 
'Dienstpostbus Wob' <Dienstpostbus.Wob@minocw.nl>;  @minvws.nl>; _Dienstpostbus 
VWS WJZ Wob <v @minvws.nl>;  @minbzk.nl>; 

@minbzk.nl>;  @minbzk.nl>; 
@minbzk.nl>; Wob ContactWJZ <WobContactWJZ@minezk.nl>;   

‐ BD/DWJZ/JZW < @minjenv.nl> 
Onderwerp: RE: Kamervraag Omtzigt tijdens mondeling vragenuurtje over aantal Wob‐verzoeken van journalisten 
irt de tijdigheid ervan 

Hallo  

Ik zou het niet te beperkt uitleggen en bij twijfel er dus vanuit gaan dat het gaat om een verzoek vanuit de media 
/ een journalist. 

Groet, 

 

Van: Wob‐coördinatiedesk < @minjenv.nl>  
Verzonden: woensdag 9 februari 2022 11:24 
Aan:  @minbzk.nl>;   

@minezk.nl>;  @minaz.nl>; '  
f@minbuza.nl>; ' @mindef.nl>;  DJZ/PUBLIEK) 

@minfin.nl>;   HBJZ < @minienw.nl>;  @minocw.nl>; 
@minszw.nl>;  @minvws.nl> 

CC: 'wob@minaz.nl' <wob@minaz.nl>; 'wob@mindef.nl' <wob@mindef.nl>;   
@minezk.nl>;  @minfin.nl>;  ‐ HBJZ 

@minienw.nl>; Wob‐coördinatiedesk  @minjenv.nl>; ' @minbuza.nl'  @minbuza.nl>; 
@minszw.nl>; 'Dienstpostbus Wob' <Dienstpostbus.Wob@minocw.nl>;   

@minvws.nl>; _Dienstpostbus VWS WJZ Wob <vws.wob@minvws.nl>;   
@minbzk.nl>;  @minbzk.nl>;   
@minbzk.nl>;  @minbzk.nl>; Wob ContactWJZ 

<WobContactWJZ@minezk.nl>;   ‐ BD/DWJZ/JZW < @minjenv.nl> 
Onderwerp: RE: Kamervraag Omtzigt tijdens mondeling vragenuurtje over aantal Wob‐verzoeken van journalisten 
irt de tijdigheid ervan 

Ha , 

Ik ben hiernaar aan het kijken voor JenV, maar ik denk ook dat voor betrouwbare en vergelijkbare 
cijfers een uniforme interpretatie van het begrip “media” nodig is. Wob-verzoeken die worden gedaan 
door een journalist namens een medium zijn evident, maar er zitten ook enkele randgevallen tussen: 
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- Sommige journalisten doen Wob-verzoeken op eigen titel. Omdat de Wob voorschrijft dat de
verzoeker geen belang hoeft te stellen bij het verkrijgen van informatie, is voor ons niet altijd
met zekerheid vast te stellen dat verzoeken om journalistieke redenen worden gedaan. Wij
weten van sommige namen echter wel dat het journalisten zijn.

- Journalist is geen beschermde titel. Er zijn enkele Wob-verzoeken die beweerdelijk om
journalistieke redenen worden gedaan, maar waarbij je daarover kunt twijfelen (bijvoorbeeld
de vuurwerkramp-verzoeken of verzoeken van journalisten naar hun eigen dossier).

Hoe gaan jullie hiermee om? 

Groet, 
 

Van:  @minbzk.nl>  
Verzonden: maandag 7 februari 2022 09:49 
Aan:  @minezk.nl>;   

@minaz.nl>; ' @minbuza.nl>;   
@mindef.nl>;   (DJZ/PUBLIEK) < @minfin.nl>;   HBJZ 

< @minienw.nl>;   ‐ BD/DWJZ/JZW < @minjenv.nl>; '  
@minocw.nl>;  minszw.nl>;  @minvws.nl> 

CC: 'wob@minaz.nl' <wob@minaz.nl>; 'wob@mindef.nl' <wob@mindef.nl>;   
@minezk.nl>;   (DJZ/PUBLIEK)  @minfin.nl>;  ‐ HBJZ 

< @minienw.nl>; Wob‐coördinatiedesk  @minjenv.nl>; ' @minbuza.nl'  @minbuza.nl>; 
@minszw.nl>; 'Dienstpostbus Wob' <Dienstpostbus.Wob@minocw.nl>;   

@minvws.nl>; _Dienstpostbus VWS WJZ Wob < @minvws.nl>;   
@minbzk.nl>; @minbzk.nl>;   
@minbzk.nl>;  minbzk.nl>; Wob ContactWJZ 

<WobContactWJZ@minezk.nl> 
Onderwerp: RE: Kamervraag Omtzigt tijdens mondeling vragenuurtje over aantal Wob‐verzoeken van journalisten 
irt de tijdigheid ervan 

Hallo , 

Veel dank hiervoor! 

Groet, 

 

Van:  @minezk.nl>  
Verzonden: maandag 7 februari 2022 09:35 
Aan:  minbzk.nl>; ' @minaz.nl>; 
' @minbuza.nl>; ' @mindef.nl>;   
(DJZ/PUBLIEK) < @minfin.nl>;  ) ‐ HBJZ < @minienw.nl>; '  ‐ 
BD/DWJZ/JZW' < @minjenv.nl>; ' minocw.nl>;   

@minszw.nl>; minvws.nl> 
CC: 'wob@minaz.nl' <wob@minaz.nl>; 'wob@mindef.nl' <wob@mindef.nl>;   

@minezk.nl>;   (DJZ/PUBLIEK) < @minfin.nl>;   ‐ HBJZ 
< @minienw.nl>;  @minjenv.nl' < @minjenv.nl>;  @minbuza.nl'  @minbuza.nl>; 

@minszw.nl>; 'Dienstpostbus Wob' <Dienstpostbus.Wob@minocw.nl>;   
@minvws.nl>; _Dienstpostbus VWS WJZ Wob < @minvws.nl>;   

@minbzk.nl>;  @minbzk.nl>;   
@minbzk.nl>;  @minbzk.nl>; Wob ContactWJZ 

<WobContactWJZ@minezk.nl> 
Onderwerp: RE: Kamervraag Omtzigt tijdens mondeling vragenuurtje over aantal Wob‐verzoeken van journalisten 
irt de tijdigheid ervan 
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Ha ,  

Bij deze de cijfers bij EZK en bij LNV.  

EZK 2020 

In 2020 zijn er in totaal 110 Wob-verzoeken bij het kerndepartement EZK ingediend 

36 Media Wob-verzoeken zijn in 2020 ingediend 
     4 Wob-verzoeken zijn doorgezonden naar een ander bestuursorgaan of overgenomen door een 

EZK uitvoeringsdienst 
     1 Wob-verzoek is ingetrokken door de verzoeker 

31 Wob-verzoeken daadwerkelijk in behandeling genomen 
3 Wob-verzoeken zijn nog in behandeling (waarvan 1 “on hold” is gezet i.o.m. verzoeker) 

36-4-1 = 31-3 = 28

28 Besluiten zijn genomen waarvan 21% binnen de wettelijk of afgesproken termijn is afgehandeld 

EZK 2021 

In 2021 zijn er in totaal 120 Wob-verzoeken bij het kerndepartement EZK ingediend 

37 Media Wob-verzoeken zijn in 2021 ingediend 
   2 Wob-verzoeken zijn door verzoeker ingetrokken 

35 Wob-verzoeken daadwerkelijk in behandeling genomen 
   19 Wob-verzoeken zijn nog in behandeling 

37-2 =35-19 =16

16 Besluiten zijn genomen waarvan 25 % binnen de wettelijk of afgesproken termijn is afgehandeld 

LNV 2020 

In 2020 zijn er in totaal 64 Wob-verzoeken bij het kerndepartement LNV ingediend 

17 Media Wob-verzoeken zijn in 2020 ingediend 

17 Wob-verzoeken zijn daadwerkelijk in behandeling genomen 
   2 Wob-verzoeken zijn nog in behandeling 

17-2 = 15

15 besluiten zijn genomen waarvan 33% binnen de wettelijk of afgesproken termijn is afgehandeld 

LNV 2021 

In 2021 zijn er in totaal 88 Wob-verzoeken bij het kerndepartement LNV ingediend 

16 Media Wob-verzoeken zijn in 2021 ingediend 
   1 Wob-verzoek is ingetrokken door verzoeker 
   2 Wob-verzoeken zijn in overleg met verzoeker als persvraag afgedaan 

13 Wob-verzoeken zijn daadwerkelijk behandeling genomen 
   6 Wob-verzoeken zijn nog in behandeling 

16-1-2 = 13-6 = 7

07 Besluiten zijn genomen waarvan 0 % binnen de wettelijk of afgesproken termijn is afgehandeld 

Groet, 
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Van:  @minbzk.nl>  
Verzonden: donderdag 3 februari 2022 16:44 
Aan: ' @minaz.nl>;  @minbuza.nl>; 
' mindef.nl>;  @minezk.nl>;   

 (DJZ/PUBLIEK) < @minfin.nl>;   ‐ HBJZ < @minienw.nl>;   ‐ 
BD/DWJZ/JZW' <t @minjenv.nl>; ' @minocw.nl>;   

@minszw.nl>;  @minvws.nl> 
CC: 'wob@minaz.nl' <wob@minaz.nl>; 'wob@mindef.nl' <wob@mindef.nl>;   

@minezk.nl>;   (DJZ/PUBLIEK) < @minfin.nl>;   ‐ HBJZ 
< @minienw.nl>; ' @minjenv.nl' < @minjenv.nl>; ' @minbuza.nl' < @minbuza.nl>; 

@minszw.nl>; 'Dienstpostbus Wob' <Dienstpostbus.Wob@minocw.nl>;  
@minvws.nl>; _Dienstpostbus VWS WJZ Wob  @minvws.nl>;   

@minbzk.nl>;  @minbzk.nl>;   
@minbzk.nl>;  minbzk.nl> 

Onderwerp: Kamervraag Omtzigt tijdens mondeling vragenuurtje over aantal Wob‐verzoeken van journalisten irt de 
tijdigheid ervan 
Urgentie: Hoog 

Beste allen, 

Afgelopen dinsdag heeft MBZK tijdens het vragenuurtje aan de heer Omtzigt toegezegd om schriftelijk te reageren 
op de volgende (herhaalde) vraag: 

‘Hoe vaak krijgen journalisten een besluit op Wob-verzoeken van ministeries binnen de normale wettelijke termijn 
(in percentage van alle Wob-verzoeken van journalisten?

Déze vraag is niet beperkt in tijd, ik stel daarom voor dat we omwille van de actualiteit het beperken tot de jaren 
2020 en 2021. 

Zien jullie tijd om op korte termijn input te leveren op deze vraag waarbij dan uitgesplitst naar de volgende 
deelinformatie per jaar:

- Totaal aantal Wob-verzoeken 2020 en 2021
- Aantal Wob-verzoeken 2020 en 2021 van de media
- Percentage tijdig van de verzoeken van de media (dus niet ook percentage tijdig van de overige

verzoeken)

Ik realiseer mij dat van 2021 Wob-verzoeken nog lopende kunnen zijn, kunnen jullie dat dan ook aangeven?

Als er nog vragen zijn hoor ik het graag en alvast weer heel veel dank voor op voorhand al jullie gewaardeerde 
inzet!

Nb: de heer Omtzigt heeft ook nog een andere tweetal vragen herhaald:

Worden Wob-verzoeken wel eens bewust vertraagd door ministeries en kunt u daarvan voorbeelden 
geven? Op die vragen is al eerder gereageerd met een procesantwoord waarbij we zullen aansluiten, 
eventueel voorzien van een nadere context. 

Met vriendelijke groet, 

 

Coördinerend juridisch specialist /  afdeling juridisch advies 
Directie Constitutionele Zaken en Wetgeving 
Ministerie van Binnenlandse Zaken en Koninkrijksrelaties 
T  
Bgg 070 4266824 
................................................................
Turfmarkt 147 | 2511 DP | Den Haag 
Postbus 20011 | 2500 EA | Den Haag
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Ministerie van Justitie en Veiligheid  

This message may contain information that is not intended for you. If you are not the addressee or if this 
message was sent to you by mistake, you are requested to inform the sender and delete the message. The 
State accepts no liability for damage of any kind resulting from the risks inherent in the electronic 
transmission of messages.  

Ministry of Justice and Security  



1

Van: @minezk.nl>
Verzonden: maandag 7 februari 2022 09:35
Aan: @minaz.nl'; '

@mindef.nl';  (DJZ/PUBLIEK);  - HBJZ; '  
- BD/DWJZ/JZW'; '

CC: 'wob@minaz.nl'; 'wob@mindef.nl';  
(DJZ/PUBLIEK);  HBJZ; ' @minjenv.nl'; ' @minbuza.nl'; 

.; 'Dienstpostbus Wob';  _Dienstpostbus VWS WJZ 
Wob;  

 Wob ContactWJZ
Onderwerp: RE: Kamervraag Omtzigt tijdens mondeling vragenuurtje over aantal Wob-

verzoeken van journalisten irt de tijdigheid ervan

Ha ,  

Bij deze de cijfers bij EZK en bij LNV.  

EZK 2020 

In 2020 zijn er in totaal 110 Wob-verzoeken bij het kerndepartement EZK ingediend 

36 Media Wob-verzoeken zijn in 2020 ingediend 
     4 Wob-verzoeken zijn doorgezonden naar een ander bestuursorgaan of overgenomen door een 

EZK uitvoeringsdienst 
     1 Wob-verzoek is ingetrokken door de verzoeker 

31 Wob-verzoeken daadwerkelijk in behandeling genomen 
3 Wob-verzoeken zijn nog in behandeling (waarvan 1 “on hold” is gezet i.o.m. verzoeker) 

36-4-1 = 31-3 = 28

28 Besluiten zijn genomen waarvan 21% binnen de wettelijk of afgesproken termijn is afgehandeld 

EZK 2021 

In 2021 zijn er in totaal 120 Wob-verzoeken bij het kerndepartement EZK ingediend 

37 Media Wob-verzoeken zijn in 2021 ingediend 
   2 Wob-verzoeken zijn door verzoeker ingetrokken 

35 Wob-verzoeken daadwerkelijk in behandeling genomen 
   19 Wob-verzoeken zijn nog in behandeling  

37-2 =35-19 =16

16 Besluiten zijn genomen waarvan 25 % binnen de wettelijk of afgesproken termijn is afgehandeld 

LNV 2020 

In 2020 zijn er in totaal 64 Wob-verzoeken bij het kerndepartement LNV ingediend 

17 Media Wob-verzoeken zijn in 2020 ingediend 

17 Wob-verzoeken zijn daadwerkelijk in behandeling genomen 
   2 Wob-verzoeken zijn nog in behandeling 

17-2 = 15

14
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15 besluiten zijn genomen waarvan 33% binnen de wettelijk of afgesproken termijn is afgehandeld  

LNV 2021 

In 2021 zijn er in totaal 88 Wob-verzoeken bij het kerndepartement LNV ingediend 

16 Media Wob-verzoeken zijn in 2021 ingediend 
   1 Wob-verzoek is ingetrokken door verzoeker 
   2 Wob-verzoeken zijn in overleg met verzoeker als persvraag afgedaan 

13 Wob-verzoeken zijn daadwerkelijk behandeling genomen 
   6 Wob-verzoeken zijn nog in behandeling 

16-1-2 = 13-6 = 7

07 Besluiten zijn genomen waarvan 0 % binnen de wettelijk of afgesproken termijn is afgehandeld 

Groet,  
 

Van:  @minbzk.nl>  
Verzonden: donderdag 3 februari 2022 16:44 
Aan: ' @minaz.nl' < @minaz.nl>; ' @minbuza.nl>; 
' mindef.nl>;  @minezk.nl>;   

 (DJZ/PUBLIEK) <j @minfin.nl>;   HBJZ < @minienw.nl>;  ‐ 
BD/DWJZ/JZW' < @minjenv.nl>; ' @minocw.nl>;   

@minszw.nl>; @minvws.nl> 
CC: 'wob@minaz.nl' <wob@minaz.nl>; 'wob@mindef.nl' <wob@mindef.nl>;   

@minezk.nl>;   (DJZ/PUBLIEK)  @minfin.nl>;   ‐ HBJZ 
< @minienw.nl>;  @minjenv.nl' < @minjenv.nl>; ' @minbuza.nl'  @minbuza.nl>; 

@minszw.nl>; 'Dienstpostbus Wob' <Dienstpostbus.Wob@minocw.nl>;   
@minvws.nl>; _Dienstpostbus VWS WJZ Wob < @minvws.nl>;   

@minbzk.nl>;  @minbzk.nl>;   
@minbzk.nl>;  @minbzk.nl> 

Onderwerp: Kamervraag Omtzigt tijdens mondeling vragenuurtje over aantal Wob‐verzoeken van journalisten irt de 
tijdigheid ervan 
Urgentie: Hoog 

Beste allen, 

Afgelopen dinsdag heeft MBZK tijdens het vragenuurtje aan de heer Omtzigt toegezegd om schriftelijk te reageren 
op de volgende (herhaalde) vraag: 

‘Hoe vaak krijgen journalisten een besluit op Wob-verzoeken van ministeries binnen de normale wettelijke termijn 
(in percentage van alle Wob-verzoeken van journalisten?

Déze vraag is niet beperkt in tijd, ik stel daarom voor dat we omwille van de actualiteit het beperken tot de jaren 
2020 en 2021. 

Zien jullie tijd om op korte termijn input te leveren op deze vraag waarbij dan uitgesplitst naar de volgende 
deelinformatie per jaar:

- Totaal aantal Wob-verzoeken 2020 en 2021
- Aantal Wob-verzoeken 2020 en 2021 van de media
- Percentage tijdig van de verzoeken van de media (dus niet ook percentage tijdig van de overige

verzoeken)

Ik realiseer mij dat van 2021 Wob-verzoeken nog lopende kunnen zijn, kunnen jullie dat dan ook aangeven?

Als er nog vragen zijn hoor ik het graag en alvast weer heel veel dank voor op voorhand al jullie gewaardeerde 
inzet!
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Nb: de heer Omtzigt heeft ook nog een andere tweetal vragen herhaald:

Worden Wob-verzoeken wel eens bewust vertraagd door ministeries en kunt u daarvan voorbeelden 
geven? Op die vragen is al eerder gereageerd met een procesantwoord waarbij we zullen aansluiten, 
eventueel voorzien van een nadere context. 

Met vriendelijke groet, 

 

Coördinerend juridisch specialist /  afdeling juridisch advies 
Directie Constitutionele Zaken en Wetgeving 
Ministerie van Binnenlandse Zaken en Koninkrijksrelaties 
T  
Bgg 070 4266824 
................................................................
Turfmarkt 147 | 2511 DP | Den Haag 
Postbus 20011 | 2500 EA | Den Haag

Dit bericht kan informatie bevatten die niet voor u is bestemd. Indien u niet de geadresseerde bent of dit bericht abusievelijk aan u is toegezonden, wordt u 
verzocht dat aan de afzender te melden en het bericht te verwijderen. De Staat aanvaardt geen aansprakelijkheid voor schade, van welke aard ook, die 
verband houdt met risico's verbonden aan het elektronisch verzenden van berichten. 
This message may contain information that is not intended for you. If you are not the addressee or if this message was sent to you by mistake, you are 
requested to inform the sender and delete the message. The State accepts no liability for damage of any kind resulting from the risks inherent in the 
electronic transmission of messages. 

Dit bericht kan informatie bevatten die niet voor u is bestemd. Indien u 
niet de geadresseerde bent of dit bericht abusievelijk aan u is gezonden, 
wordt u verzocht dat aan de afzender te melden en het bericht te 
verwijderen. 
De Staat aanvaardt geen aansprakelijkheid voor schade, van welke aard 
ook, die verband houdt met risico's verbonden aan het elektronisch 
verzenden van berichten. 

This message may contain information that is not intended for you. If you 
are not the addressee or if this message was sent to you by mistake, you 
are requested to inform the sender and delete the message. 
The State accepts no liability for damage of any kind resulting from the 
risks inherent in the electronic transmission of messages. 

Dit bericht kan informatie bevatten die niet voor u is bestemd. Indien u niet de geadresseerde bent of dit bericht abusievelijk aan u is toegezonden, wordt u 
verzocht dat aan de afzender te melden en het bericht te verwijderen. De Staat aanvaardt geen aansprakelijkheid voor schade, van welke aard ook, die 
verband houdt met risico's verbonden aan het elektronisch verzenden van berichten. 
This message may contain information that is not intended for you. If you are not the addressee or if this message was sent to you by mistake, you are 
requested to inform the sender and delete the message. The State accepts no liability for damage of any kind resulting from the risks inherent in the 
electronic transmission of messages. 

5.1.2.e

5.1.2.e
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Van:
Verzonden: vrijdag 18 februari 2022 08:44
Aan:
CC:
Onderwerp: RE: Opzet beantwoording Kamervraag Omtzigt tijdens mondeling vragenuurtje 

over aantal Wob-verzoeken van journalisten irt de tijdigheid ervan

Hallo , 

Lukt het nog om vandaag de juiste cijfers vanuit AZ aan te leveren? Ik wil de Kamerbrief einde dag de lijn 
in doen ivm komend reces waar de tas van onze minister volgende week dinsdag om 12.00 sluit.  

Bvd! 

Groet, 

  

Verzonden met BlackBerry Work 
(www.blackberry.com) 

Van: @minbzk.nl> 
Datum: woensdag 16 feb. 2022 9:10 AM 
Aan: @minaz.nl> 
Onderwerp: Opzet beantwoording Kamervraag Omtzigt tijdens mondeling vragenuurtje over aantal Wob-verzoeken van 
journalisten irt de tijdigheid ervan 

Hallo , 

Als eerder gecommuniceerd zijn er alleen van AZ geen gegevens bekend. Graag even vanuit AZ het expliciete 
akkoord dat dit dus zo naar buiten gaat. 

Dank alvast! 

m.vr.gr.

 

Van:    
Verzonden: dinsdag 15 februari 2022 20:35 
Aan:  @minbuza.nl>; ' @mindef.nl>; '  

@minezk.nl>;   (DJZ/PUBLIEK)  @minfin.nl>;   ‐
HBJZ  @minienw.nl>; '  ‐ BD/DWJZ/JZW' < @minjenv.nl>; '

@minocw.nl>;  @minszw.nl>; 
@minvws.nl>; ' @minaz.nl>;   ‐ HBJZ < @minienw.nl>;

@minbzk.nl>;  @minbzk.nl>
CC: 'wob@minaz.nl' <wob@minaz.nl>; 'wob@mindef.nl' <wob@mindef.nl>; '

@minezk.nl>;  @minjenv.nl' < @minjenv.nl>; ' minbuza.nl'  @minbuza.nl>; 'Dienstpostbus
Wob' <Dienstpostbus.Wob@minocw.nl>;  @minvws.nl>; _Dienstpostbus VWS WJZ Wob

@minvws.nl>
Onderwerp: Opzet beantwoording Kamervraag Omtzigt tijdens mondeling vragenuurtje over aantal Wob‐verzoeken
van journalisten irt de tijdigheid ervan
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Beste allen, 

Zie hierbij mijn opzet voor de beantwoording van de kamervraag over de tijdigheid van het afhandelen van 
verzoeken vanuit de media. Voortschrijdend inzicht maakt dat ik het totaal aantal Wob-verzoek voor nu niet mee 
neem. Ik denk namelijk dat wanneer ik dat overzicht toevoeg we ook de cijfers van de tijdigheid daarvan moeten 
aanleveren, en daar wordt nu niet om gevraagd door Omtzigt. Daarbij komt dat we binnenkort de totaalcijfers van 
2021 moeten aanleveren voor de jaarrapportage en daar wil ik nu eigenlijk nog niet teveel op vooruit lopen. 
Mochten jullie nog nabranders hebben bij het overzicht / antwoord dan hoor ik dat graag uiterlijk donderdag 12 
uur. Bvd! Gr  

 
 

 

 
 

 

 
 

 
     
     
     
     
     
     
     
     
     
     
     
     

 

 
 

Van:    
Verzonden: donderdag 3 februari 2022 16:44 
Aan: ' @minaz.nl>; ' @minbuza.nl>; 
' @mindef.nl>; ' @minezk.nl>; 

 ( ) (DJZ/PUBLIEK)  @minfin.nl>;  ‐ HBJZ  @minienw.nl>;   ‐ 
BD/DWJZ/JZW'  @minjenv.nl>;  @minocw.nl>;   

@minszw.nl>;  @minvws.nl> 
CC: 'wob@minaz.nl' <wob@minaz.nl>; 'wob@mindef.nl' <wob@mindef.nl>; '  

@minezk.nl>;   (DJZ/PUBLIEK) < @minfin.nl>;   HBJZ 
< @minienw.nl>; ' @minjenv.nl' < @minjenv.nl>; ' @minbuza.nl'  @minbuza.nl>; 

@minszw.nl>; 'Dienstpostbus Wob' <Dienstpostbus.Wob@minocw.nl>;   
@minvws.nl>; _Dienstpostbus VWS WJZ Wob < @minvws.nl>;   

@minbzk.nl>;  @minbzk.nl>;   
@minbzk.nl>;  @minbzk.nl> 

Onderwerp: Kamervraag Omtzigt tijdens mondeling vragenuurtje over aantal Wob‐verzoeken van journalisten irt de 
tijdigheid ervan 
Urgentie: Hoog 
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Beste allen, 

Afgelopen dinsdag heeft MBZK tijdens het vragenuurtje aan de heer Omtzigt toegezegd om schriftelijk te reageren 
op de volgende (herhaalde) vraag: 

‘Hoe vaak krijgen journalisten een besluit op Wob-verzoeken van ministeries binnen de normale wettelijke termijn 
(in percentage van alle Wob-verzoeken van journalisten?

Déze vraag is niet beperkt in tijd, ik stel daarom voor dat we omwille van de actualiteit het beperken tot de jaren 
2020 en 2021. 

Zien jullie tijd om op korte termijn input te leveren op deze vraag waarbij dan uitgesplitst naar de volgende 
deelinformatie per jaar:

- Totaal aantal Wob-verzoeken 2020 en 2021
- Aantal Wob-verzoeken 2020 en 2021 van de media
- Percentage tijdig van de verzoeken van de media (dus niet ook percentage tijdig van de overige

verzoeken)

Ik realiseer mij dat van 2021 Wob-verzoeken nog lopende kunnen zijn, kunnen jullie dat dan ook aangeven?

Als er nog vragen zijn hoor ik het graag en alvast weer heel veel dank voor op voorhand al jullie gewaardeerde 
inzet!

Nb: de heer Omtzigt heeft ook nog een andere tweetal vragen herhaald:

Worden Wob-verzoeken wel eens bewust vertraagd door ministeries en kunt u daarvan voorbeelden 
geven? Op die vragen is al eerder gereageerd met een procesantwoord waarbij we zullen aansluiten, 
eventueel voorzien van een nadere context. 

Met vriendelijke groet, 

 

Coördinerend juridisch specialist /  afdeling juridisch advies 
Directie Constitutionele Zaken en Wetgeving 
Ministerie van Binnenlandse Zaken en Koninkrijksrelaties 
T  
Bgg 070 4266824 
................................................................
Turfmarkt 147 | 2511 DP | Den Haag 
Postbus 20011 | 2500 EA | Den Haag

5.1.2.e
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Van:
Verzonden: maandag 28 februari 2022 13:13
Aan:
CC: ; 'EOSconsultancy'
Onderwerp: RE: Opzet beantwoording kamervragen Omtzigt over behandeltermijnen Wob-

verzoeken journalisten 
Bijlagen: 2. Inhoudelijke beantwoording kamervragen van het lid Omtzigt (opm. ) opm

RvB.docx; 1. Nota bij beantwoording kamervragen van het lid Omtzigt over Wob-
verzoeken journalisten (opm. ).docx; NABRANDER: Opzet beantwoording
kamervragen Omtzigt over behandeltermijnen Wob-verzoeken journalisten

Hallo   

Zie bijgevoegd nog enkele (kleine) suggesties van   en mij.  

 
 

 

Groet, 
  

Van:  @minbzk.nl>  
Verzonden: vrijdag 25 februari 2022 16:11 
Aan:  @minbzk.nl>;  @minbzk.nl> 
CC:  @minbzk.nl> 
Onderwerp: Opzet beantwoording kamervragen Omtzigt over behandeltermijnen Wob‐verzoeken journalisten  

Hallo  en , 

Graag laat ik jullie (in het geval van  nogmaals even meelezen op de beantwoording van de Kamervragen 
van de heer Omtzigt zoals ik die nu bij mij in de lijn richting  heb gedaan. We zijn nog in afwachting van de 
cijfers van AZ, dat wordt dus nog aangevuld. Ik hoor graag of jullie nog opmerkingen hebben. Zien jullie tijd voor 
komende donderdag hierop te reageren? 

Veel dank alvast! 

Met vriendelijke groet, 

 

Coördinerend juridisch specialist /  afdeling juridisch advies 
Directie Constitutionele Zaken en Wetgeving 
Ministerie van Binnenlandse Zaken en Koninkrijksrelaties 
T  
Bgg 070 4266824 
................................................................ 
Turfmarkt 147 | 2511 DP | Den Haag 
Postbus 20011 | 2500 EA | Den Haag
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Van:
Aan:
Cc:
Onderwerp: NABRANDER: Opzet beantwoording kamervragen Omtzigt over behandeltermijnen Wob-verzoeken

journalisten
Datum: vrijdag 25 februari 2022 16:17:04

Hallo,
Nabrander: ik begin het antwoord bij vraag 1 met de volgende zin:

Groet,

Van:  
Verzonden: vrijdag 25 februari 2022 16:11
Aan:  
CC:  
Onderwerp: Opzet beantwoording kamervragen Omtzigt over behandeltermijnen Wob-
verzoeken journalisten
Hallo 
Graag laat ik jullie (in het geval van ) nogmaals even meelezen op de beantwoording
van de Kamervragen van de heer Omtzigt zoals ik die nu bij mij in de lijn richting Marco heb
gedaan. We zijn nog in afwachting van de cijfers van AZ, dat wordt dus nog aangevuld. Ik hoor
graag of jullie nog opmerkingen hebben. Zien jullie tijd voor komende donderdag hierop te
reageren?
Veel dank alvast!
Met vriendelijke groet,

Coördinerend juridisch specialist / afdeling juridisch advies
Directie Constitutionele Zaken en Wetgeving
Ministerie van Binnenlandse Zaken en Koninkrijksrelaties
T 
Bgg 070 4266824
................................................................
Turfmarkt 147 | 2511 DP | Den Haag
Postbus 20011 | 2500 EA | Den Haag
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Van:
Verzonden: maandag 28 februari 2022 14:45
Aan:
CC:
Onderwerp: RE: Opzet beantwoording kamervragen Omtzigt over behandeltermijnen Wob-

verzoeken journalisten 
Bijlagen: 2. Inhoudelijke beantwoording kamervragen van het lid Omtzigt.docx; 1. Nota bij

beantwoording kamervragen van het lid Omtzigt over Wob-verzoeken
journalisten.docx

Beste ,  

Zie hierbij mijn suggesties bij de brief. Bij vragen: ben deze week bereikbaar! 

Groet   

Met vriendelijke groet,  

 
 

----------------------------------------------------------------------------------------------- 
@minbzk.nl 

Ministerie van Binnenlandse Zaken en Koninkrijksrelaties
Turfmarkt 147 | 2511 DP Den Haag | Z.15.104
Postbus 20011 | 2500 EA Den Haag

Van:  @minbzk.nl>  
Verzonden: vrijdag 25 februari 2022 16:11 
Aan:  @minbzk.nl>;  @minbzk.nl> 
CC:  @minbzk.nl> 
Onderwerp: Opzet beantwoording kamervragen Omtzigt over behandeltermijnen Wob‐verzoeken journalisten  

Hallo , 

Graag laat ik jullie (in het geval van ) nogmaals even meelezen op de beantwoording van de Kamervragen 
van de heer Omtzigt zoals ik die nu bij mij in de lijn richting  heb gedaan. We zijn nog in afwachting van de 
cijfers van AZ, dat wordt dus nog aangevuld. Ik hoor graag of jullie nog opmerkingen hebben. Zien jullie tijd voor 
komende donderdag hierop te reageren? 

Veel dank alvast! 

Met vriendelijke groet, 

 

Coördinerend juridisch specialist /  afdeling juridisch advies 
Directie Constitutionele Zaken en Wetgeving 
Ministerie van Binnenlandse Zaken en Koninkrijksrelaties 
T  
Bgg 070 4266824 
................................................................ 
Turfmarkt 147 | 2511 DP | Den Haag 
Postbus 20011 | 2500 EA | Den Haag
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Van: - HBJZ
Aan:
Cc:  - HBJZ
Onderwerp: RE: Opzet beantwoording Kamervraag Omtzigt tijdens mondeling vragenuurtje over aantal Wob-verzoeken

van journalisten irt de tijdigheid ervan
Datum: vrijdag 18 februari 2022 12:48:00

Nee, hoor die gegevens blijven helaas hetzelfde…☹

Van: @minbzk.nl> 
Verzonden: vrijdag 18 februari 2022 12:47
Aan:  - HBJZ @minienw.nl>
CC: ) - HBJZ < @minienw.nl>
Onderwerp: RE: Opzet beantwoording Kamervraag Omtzigt tijdens mondeling vragenuurtje over
aantal Wob-verzoeken van journalisten irt de tijdigheid ervan

Hallo ,

Dank voor je reactie. Zijn die vier zaken toevallig wel binnen de termijn afgedaan?

Groet,

Van:  - HBJZ < @minienw.nl> 
Verzonden: vrijdag 18 februari 2022 11:57
Aan: @minbzk.nl>
CC: ) - HBJZ @minienw.nl>
Onderwerp: RE: Opzet beantwoording Kamervraag Omtzigt tijdens mondeling vragenuurtje over
aantal Wob-verzoeken van journalisten irt de tijdigheid ervan
Urgentie: Hoog

Hoi ,
Ik ben helaas toch nog 4 verzoeken van journalisten tegengekomen
Zou jij de cijfers voor IenW voor 2020 kunnen aanpassen voor wat betreft de van journalisten
ontvangen verzoeken?

Dat zijn er 20 ipv 16.

Heel veel dank!

Met vriendelijke groeten,

Van: @minbzk.nl> 
Verzonden: donderdag 17 februari 2022 08:46
Aan: @minezk.nl>; ' @mindef.nl'
< @mindef.nl>; @minbuza.nl;  (DJZ/PUBLIEK)

@minfin.nl>;  HBJZ @minienw.nl>; @minjenv.nl;
@minocw.nl; @minszw.nl>; 
@minvws.nl>; minaz.nl;  - HBJZ

< @minienw.nl>; @minbzk.nl>; 
@minbzk.nl>
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CC: wob@minaz.nl; wob@mindef.nl; minezk.nl>; @minjenv.nl;
@minbuza.nl; Dienstpostbus.Wob@minocw.nl; @minvws.nl>;

_Dienstpostbus VWS WJZ Wob @minvws.nl>
Onderwerp: Opzet beantwoording Kamervraag Omtzigt tijdens mondeling vragenuurtje over
aantal Wob-verzoeken van journalisten irt de tijdigheid ervan
 
Hallo 
 
AZ heeft aangegeven de cijfers toch nog te proberen boven water te krijgen, die zouden dan
vandaag volgen. Na het verwerken daarvan wil ik de stukken dan morgen de lijn in doen zodat
deze uiterlijk op dinsdag in de tas zitten van de MBZK (vanaf dat moment is het reces).
 
Groet,
 

 

Van: @minezk.nl> 
Verzonden: woensdag 16 februari 2022 17:13
Aan: @mindef.nl' < @mindef.nl>; 

@minbzk.nl>; @minbuza.nl;  (DJZ/PUBLIEK)
< @minfin.nl>; ) - HBJZ @minienw.nl>; @minjenv.nl;

@minocw.nl; @minszw.nl>; 
@minvws.nl>; @minaz.nl;  - HBJZ

@minienw.nl>; @minbzk.nl>; 
@minbzk.nl>

CC: wob@minaz.nl; wob@mindef.nl; minezk.nl>; @minjenv.nl;
@minbuza.nl; Dienstpostbus.Wob@minocw.nl; @minvws.nl>;

_Dienstpostbus VWS WJZ Wob @minvws.nl>
Onderwerp: RE: Opzet beantwoording Kamervraag Omtzigt tijdens mondeling vragenuurtje over
aantal Wob-verzoeken van journalisten irt de tijdigheid ervan
 
Ha ,
 
Wanneer gaat dit antwoord naar de Kamer? Vanuit EZK/LNV wordt dit toch wel zo politiek
gevoelig geacht dat de bewindspersonen geïnformeerd moeten worden.
 
Groet,

 

Van: @mindef.nl < @mindef.nl> 
Verzonden: woensdag 16 februari 2022 16:55
Aan: @minbzk.nl; @minbuza.nl; 

@minezk.nl>; @minfin.nl; @minienw.nl;
@minjenv.nl; @minocw.nl; @minszw.nl;

@minvws.nl; @minaz.nl; minienw.nl;
@minbzk.nl; @minbzk.nl

CC: wob@minaz.nl; wob@mindef.nl; @minezk.nl>; @minjenv.nl;
@minbuza.nl; Dienstpostbus.Wob@minocw.nl; @minvws.nl; vws.wob@minvws.nl

Onderwerp: RE: Opzet beantwoording Kamervraag Omtzigt tijdens mondeling vragenuurtje over
aantal Wob-verzoeken van journalisten irt de tijdigheid ervan
 
Beste ,
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Is het echt de bedoeling om de cijfers van AZ zo aan te leveren? Want dan weet je meteen dat
alle aandacht daar naartoe zal gaan. En dat is misschien voor de MP niet zo heel relaxed.
 
Verder lijkt het me prima.
 
Groet,
 

Van: @minbzk.nl> 
Verzonden: dinsdag 15 februari 2022 20:35
Aan: minbuza.nl>; , BS/AL/DCO @mindef.nl>;

@minezk.nl>; DJZ/PUBLIEK)
@minfin.nl>;  - HBJZ @minienw.nl>;  -

BD/DWJZ/JZW < @minjenv.nl>; minocw.nl>;
@minszw.nl>; @minvws.nl>;

@minaz.nl>; ) - HBJZ @minienw.nl>; 
@minbzk.nl>; @minbzk.nl>

CC: wob@minaz.nl; %wob, BS/AL/DCO <wob@mindef.nl>; @minezk.nl; @minjenv.nl;
@minbuza.nl; Dienstpostbus Wob <Dienstpostbus.Wob@minocw.nl>; 

@minvws.nl>; _Dienstpostbus VWS WJZ Wob < @minvws.nl>
Onderwerp: Opzet beantwoording Kamervraag Omtzigt tijdens mondeling vragenuurtje over
aantal Wob-verzoeken van journalisten irt de tijdigheid ervan
 
Beste allen,
 
Zie hierbij mijn opzet voor de beantwoording van de kamervraag over de tijdigheid van het
afhandelen van verzoeken vanuit de media. Voortschrijdend inzicht maakt dat ik het totaal
aantal Wob-verzoek voor nu niet mee neem. Ik denk namelijk dat wanneer ik dat overzicht
toevoeg we ook de cijfers van de tijdigheid daarvan moeten aanleveren, en daar wordt nu niet
om gevraagd door Omtzigt. Daarbij komt dat we binnenkort de totaalcijfers van 2021 moeten
aanleveren voor de jaarrapportage en daar wil ik nu eigenlijk nog niet teveel op vooruit lopen.
Mochten jullie nog nabranders hebben bij het overzicht / antwoord dan hoor ik dat graag
uiterlijk donderdag 12 uur. Bvd! Gr 
 
1. Hoe vaak worden Wob-verzoeken van journalisten binnen de normale termijn afgehandeld?
 
Antwoord vraag 1
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Van:  
Verzonden: donderdag 3 februari 2022 16:44
Aan: ' @minaz.nl' @minaz.nl>; '

@minbuza.nl>; ' @mindef.nl' < @mindef.nl>; '
@minezk.nl>;  (DJZ/PUBLIEK) @minfin.nl>; 

- HBJZ < @minienw.nl>; '  - BD/DWJZ/JZW'
@minjenv.nl>; ' @minocw.nl>; 

@minszw.nl>; @minvws.nl>
CC: 'wob@minaz.nl' <wob@minaz.nl>; 'wob@mindef.nl' <wob@mindef.nl>; @minezk.nl'
< @minezk.nl>;  (DJZ/PUBLIEK) < @minfin.nl>; 

 - HBJZ < @minienw.nl>; ' @minjenv.nl' < @minjenv.nl>;
' @minbuza.nl' @minbuza.nl>; @minszw.nl>; 'Dienstpostbus
Wob' <Dienstpostbus.Wob@minocw.nl>; @minvws.nl>;
_Dienstpostbus VWS WJZ Wob < @minvws.nl>; 

@minbzk.nl>; @minbzk.nl>;
@minbzk.nl>; 

@minbzk.nl>
Onderwerp: Kamervraag Omtzigt tijdens mondeling vragenuurtje over aantal Wob-verzoeken
van journalisten irt de tijdigheid ervan
Urgentie: Hoog
 
Beste allen,
 
Afgelopen dinsdag heeft MBZK tijdens het vragenuurtje aan de heer Omtzigt toegezegd om
schriftelijk te reageren op de volgende (herhaalde) vraag:
 
‘Hoe vaak krijgen journalisten een besluit op Wob-verzoeken van ministeries binnen de normale
wettelijke termijn (in percentage van alle Wob-verzoeken van journalisten?
 
Déze vraag is niet beperkt in tijd, ik stel daarom voor dat we omwille van de actualiteit het
beperken tot de jaren 2020 en 2021.
 
Zien jullie tijd om op korte termijn input te leveren op deze vraag waarbij dan uitgesplitst naar
de volgende deelinformatie per jaar:
 

Totaal aantal Wob-verzoeken 2020 en 2021
Aantal Wob-verzoeken 2020 en 2021 van de media
Percentage tijdig van de verzoeken van de media (dus niet ook percentage tijdig van de
overige verzoeken)

 
Ik realiseer mij dat van 2021 Wob-verzoeken nog lopende kunnen zijn, kunnen jullie dat dan
ook aangeven?
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Als er nog vragen zijn hoor ik het graag en alvast weer heel veel dank voor op voorhand al jullie
gewaardeerde inzet!
 
Nb: de heer Omtzigt heeft ook nog een andere tweetal vragen herhaald:
 
Worden Wob-verzoeken wel eens bewust vertraagd door ministeries en kunt u
daarvan voorbeelden geven? Op die vragen is al eerder gereageerd met een
procesantwoord waarbij we zullen aansluiten, eventueel voorzien van een nadere
context.
 
 
Met vriendelijke groet,
 

 
Coördinerend juridisch specialist /  afdeling juridisch advies
Directie Constitutionele Zaken en Wetgeving
Ministerie van Binnenlandse Zaken en Koninkrijksrelaties
T 
Bgg 070 4266824
................................................................
Turfmarkt 147 | 2511 DP | Den Haag
Postbus 20011 | 2500 EA | Den Haag
 
 
 
 
 
 

Dit bericht kan informatie bevatten die niet voor u is bestemd. Indien u niet de geadresseerde bent of dit bericht abusievelijk aan u is
toegezonden, wordt u verzocht dat aan de afzender te melden en het bericht te verwijderen. De Staat aanvaardt geen
aansprakelijkheid voor schade, van welke aard ook, die verband houdt met risico's verbonden aan het elektronisch verzenden van
berichten.
This message may contain information that is not intended for you. If you are not the addressee or if this message was sent to you
by mistake, you are requested to inform the sender and delete the message. The State accepts no liability for damage of any kind
resulting from the risks inherent in the electronic transmission of messages.

Dit bericht kan informatie bevatten die niet voor u is bestemd. Indien u niet de geadresseerde
bent of dit bericht abusievelijk aan u is toegezonden, wordt u verzocht dat aan de afzender te
melden en het bericht te verwijderen. De Staat aanvaardt geen aansprakelijkheid voor schade,
van welke aard ook, die verband houdt met risico's verbonden aan het elektronisch verzenden
van berichten. 

This message may contain information that is not intended for you. If you are not the addressee
or if this message was sent to you by mistake, you are requested to inform the sender and delete
the message. The State accepts no liability for damage of any kind resulting from the risks
inherent in the electronic transmission of messages.
Dit bericht kan informatie bevatten die niet voor u is bestemd. Indien u
niet de geadresseerde bent of dit bericht abusievelijk aan u is gezonden,
wordt u verzocht dat aan de afzender te melden en het bericht te
verwijderen.
De Staat aanvaardt geen aansprakelijkheid voor schade, van welke aard
ook, die verband houdt met risico's verbonden aan het elektronisch
verzenden van berichten.

This message may contain information that is not intended for you. If you
are not the addressee or if this message was sent to you by mistake, you
are requested to inform the sender and delete the message.
The State accepts no liability for damage of any kind resulting from the

5.1.2.e

5.1.2.e


	0. Alles gecombineerd
	1. Nota bij beantwoording kamervragen van het lid Omtzigt over Wob-verzoeken journalisten
	Aanleiding
	Geadviseerd besluit
	Kern
	Toelichting
	Politieke context

	Informatie die niet openbaar gemaakt kan worden

	2. Beantwoording Kamervraag Omtzigt over aantal wob-verzoeken van journalisten
	2.1 analyse wob 2020 en 2021 (2)
	3. Beantwoording kamervragen van het lid Omtzigt
	3.1 Beantwoording kamervragen van het lid Omtzigt
	4. Cijfers Min fin 2020 en 2021
	5. Cijfers tbv Kamervraag Omtzigt
	6. FW Kamervraag Omtzigt tijdens mondeling vragenuurtje over aantal Wob-verzoeken van journalisten irt de tijdigheid ervan
	FW_ Opzet beantwoording Kamervraag Omtzigt tijd...
	7.1 Inhoudelijke beantwoording kamervragen van
	FW_ Opzet beantwoording Kamervraag Omtzigt tijd...
	11. RE Kamervraag Omtzigt tijdens mondeling vragenuurtje over aantal Wob-verzoeken van journalisten irt de tijdigheid ervan - DEADLINE VANDAAG 2
	12. RE Kamervraag Omtzigt tijdens mondeling vragenuurtje over aantal Wob-verzoeken van journalisten irt de tijdigheid ervan - DEADLINE VANDAAG
	13. RE Kamervraag Omtzigt tijdens mondeling vragenuurtje over aantal Wob-verzoeken van journalisten irt de tijdigheid ervan 2
	14. RE Kamervraag Omtzigt tijdens mondeling vragenuurtje over aantal Wob-verzoeken van journalisten irt de tijdigheid ervan 3
	15. RE Kamervraag Omtzigt tijdens mondeling vragenuurtje over aantal Wob-verzoeken van journalisten irt de tijdigheid ervan 4
	16. RE Kamervraag Omtzigt tijdens mondeling vragenuurtje over aantal Wob-verzoeken van journalisten irt de tijdigheid ervan 5
	17. RE Kamervraag Omtzigt tijdens mondeling vragenuurtje over aantal Wob-verzoeken van journalisten irt de tijdigheid ervan
	18. RE Opzet beantwoording Kamervraag Omtzigt tijdens mondeling vragenuurtje over aantal Wob-verzoeken van journalisten irt de tijdigheid ervan
	19. RE Opzet beantwoording kamervragen Omtzigt over behandeltermijnen Wob-verzoeken journalisten
	19.1 NABRANDER_ Opzet beantwoording kamervragen Omtzigt over behandeltermijnen Wob-verzoeken journalisten
	19.2 Nota bij beantwoording kamervragen van het lid Omtzigt over Wob-verzoeken journalisten (opm. MT)
	Aanleiding
	Geadviseerd besluit
	Kern
	Toelichting
	Politieke context

	Informatie die niet openbaar gemaakt kan worden

	19.3 Inhoudelijke beantwoording kamervragen van het lid Omtzigt (opm. MT) opm RvB
	20. RE Opzet beantwoording kamervragen Omtzigt over behandeltermijnen Wob-verzoeken journalisten 2
	20.1 Inhoudelijke beantwoording kamervragen van het lid Omtzigt

	18. RE_ Opzet beantwoording Kamervraag Omtzigt tijdens mondeling vragenuurtje over aantal Wob-verzoeken van journalisten irt de tijdigheid ervan



